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KOVACS PETER

Megv6rjuk az 5 6rittl Sz6lj, amikor kezdheteml H6lgyek, Urak! Nagy szeretettel k6sz6nt6k
Mindenkit a XVI. keriileti 0nkorm6nyzat 2020. 6vi k6zmeghallgat6s6n. Ugye a koronavirus
helyzetre val6 tekintettel most kiildnleges az esem6ny. Egyrdsa ugye maszkban, k6zfert6tlenitds
ut6n tudtak ide bejdnni 6s kell6 t6vols6gra iilnek ahhoz, hogyha mdgis valakinek lenne esetleg
tiinete, akkor se kapja el m6s t6le a koronavirus jrlrv6nyt. Ezt k6sz6n6m, hogy ezeket a szabiilyokat
betartjrlk! Arra k6sztiltiink, hogy a teremben minden szdk foglalt lesz, de h6la Istennek ez nem igy
tdrt6nt, mert akkor mds szab6lyok vonatkozn6nak rdnk. Ha m6gis, menet kdzben megtelne a terem,
akkor visszat6rtink ahhoz a szabiiyhoz, amit most elmondok. Az a szab ly az az lenne, hogy aki
ftiltette a kdrddsdt, annak egyb6l v6laszolok, ds akkor ut6na elhagyja a termet, azdrt, hogy akkor a
kint viirakoz6k kdziil valaki be tudjon j6nni. Jelenleg ez a helyzet nem 6ll ftinn, rigyhogy ezdrt
egyel<ire azt javaslom, hogy rigy kezdjiik, hogy mondjuk 3-4-5, inkribb 5 k6rdez6 ut6n akkor
v6laszolndk els6 kdrbe, 6s hogyha ut6na lesznek rijabb kdrdez6k, akkor vtilaszolok majd kiildn
mindenkinek. Arra k6rek mindenkit, hogy ehhez a mikrofonhoz jdjjdn ide, hogyha kdrdezni
szeretne, dn fogok sz6t adni mindenkinek, tehdt jelentkezni kell, aki szeretne sz6lni. Pillanat,
mindj6rt! Arra kdrek mindenkit, hogy mivel ugye ez egy rendes, 6nkorm6nyzati kdpviselo-testiileti
iil6s, ez6rt mindenkinek igyekszem v6laszolni. Ha mdgsem sikeriilne, akkor ir6sban fogok
v6laszolni. Ehhez viszont az sziiksdges, hogy a nevtiket, illetve a lakcimtiket bemondj6k, amikor a

kdrddseket ftilteszik, miel<itt ezt megtenndk, hogyha esetleg m6gis olyan k6rddst tenndnek ftil,
akkor tudjak Ondknek v6laszolni. Erre kdmdm 6ntjket. Egy6bk6nt 0n6k6 a sz6,6s akkor ki az els6
jelentkez6? Aki, itt a Hdlgy! Tess6k odaf6radni, nevet, lakcfmet bemondani, ds ut6na akkor
folytatj uk !

KOVACS PETER

Nagyon szdpen ktiszdndm! Jegyzf ir hozzdsz6l6s6t a napirendr<il szavaztatni kell, teh6t akkor aki

elfogadja a K6pvisel6t6rsaim a napirendet, akkor egyik kezdt emelje ftil. Napirendet fogadunk el.

Egyhangrilag elfogadtuk. Kdszdndm szdpen !

HATAROZAT
2s712020. (x.21.) Kt. Budapest F6vrfuos XVI. keriileti Onkorm6nyzat K6pvisel6-testiilete a

napirendet (ldzme ghall gatds) elfogadja.
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KOVACSNE LENDVAI MARIA
Kov6csnd Lendvai M6ria vagyok, Mity6sftild, I165 Prod6m utca 20-as hazb6l. En csak ktilddtt
vagyok a szomsz6dasszonyommal, 6s levelet szeretndnk Atadni a Polg6rmester rirnak. Es miir mi
rendbe is vagyunk!

Hat6rid6:

Fele[6s:

2020. okt6ber 21.
Kov6cs Pdter polgarmester

(16 igen,0 nern, 0 tart6zkod6s)



NAPIREND: 1 Ktizmeghallgatrls

Kdvetkez<i k6rdez6. Fiatalember, parancsoljon ide a mikrofonhoz! Nevet ds lakcimet k6mdnk.

SOM I ZOLTAN
Somogyi Zoltiin vagyok. Pet6fi utca 58. sz6m alatti lakos.

OGYI ZOI-TAN
K6szdn6nrl E16sz<ir is, kdszdnetet szeretndk mondani azdrt az id6sek nevdben, hogy megkaphattuk

azt a lehet6sdget, hogy a virus idejdn az dtelt kihordt6k, nem kellett 6rte menniink. En is 6rdekelt

vagyok benne. Ezdft erre kdszdnetet szeretn6k mondani. Utana azt nagyon j6nak tal6lom,
koromhoz kdpest, azt, hogy az Onkorm lnyzal az id6sekre tekintettel olyan lehet6sdget ad, hogy a

gazda, Keriiletgazda fiil lehet k6rni arra, hogy kisebb munk6latokat a h6z kdriil elvdgezzenek akik
16 vannak szorulva. Es ez idriig nem volt. J6, vims sem volt, de ez nagyon j6l hangzik ds sok

segitsdget jelent.

EIn6zdst !

SOMOGYI ZOLTAN
Mi6rt nem lehet ezt egyszeriibbd tenni? Nyomtatv6nyt megkaptuk, Kdpvisel6nk kihoaa,

megkdrtem 6t, kaptam beltjle, ktlzelemben tdbb helyen el is osztottam. Ami gondot jelent, hogy

fdnykdpezni kell, miiszaki adatokat kell leirni. Midrt nem lehet ezt egy olyan egyszenisdgre vetni,

bejelentem, adataimat lefrom, 6s ez a, ezt csak az 6n gondolatom, ds illetve ott a kdzelemben, akik
jdnnek hozz6m rfikdrdezni, hogy mtiszaki adat sztiksdges, sok id6s n6ni, b6csi,tdbbek kdzdtt dn

sem, nem, nem tudok vele egyeterteni. Mert le kell, le kell irni ad, hogy mivel van irva, milyen
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KOVACS PETER

Figyelek!

SOMOGYI ZOLTAN
Jaj, mondhatom?

KOVACS PETER

Nyugodtan, 6n kdzben jegyzetelekl

KOVACS PETER

lgyeksziink!

SOMOGYI ZOLTAN
Ut6na van az 6sott kit 6s a fiirt k6t bejelentdse. Nagyon l<omplik6ltnak tal6lorn 6s hozzitm is jdnnek

sokan r6kdrdezni, hogy Zoti, ezt ds az.t hogy kell csin6lni. Mi6rt nem lehet ezt leegyszeriisiteni?

KOVACS PETER



KOVACS PETER

Ertem, amit tetszik mondani!

SOMOGYI ZOLTAN
Egyszeriien megcsinilni. Sok id6s ndni, b6csi, lehet, hogy p6nze sincsen, 16, hogy mostan
szakembert hivjon az6rt, fEnykdpet kdszitsen r6la.

KOVAC S PETER

Ertem, amit mond.

SOMOGYI ZOLTAN
Ezek, ezeke az egyszeru dolgoka. Mert sokan nem tudunk rri v6laszolni, Hozz6m j6nnek, mivel
ott a kdrzetemben 6n vagyok a gyiijt6. Tudjuk. De lehet-e erre v6lasa kapni...

KOVACS PETER

Meg6rtettem.

SOMOGYI ZOLTAN
..., vagy mostan, vagy levdlben?

KOVACS PETER

Igen, fogok v6laszolni! Kdszdndm sz6pen, a ktivetkez<i kdrdez<i, ha nincs tdbb kdrd6s! Tessdk

jelentkezni, Igy tudok sz6t adni. Htilgy, tessdkjdnni!

PORDAN ERIKA
J6 estdt, dn Pord6n Erika vagyok, a Gizella tdr 2, a Centi lak6telep. Nekem az lenne a k6rd6sem,

hogy nagy drommel l6ttuk, hogy a fiitdst lehet korszeriisiteni.

KOVACS P
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Igen !

mdlysdg van, bizonyos sok helyen, sok csal6di h6zn6l, sokan h6zilagosan fiirt6k. Mert neki6lltak,
6ssze6lltak, megcsinrilrlk. Van ftirt kutam. En vettem a h6zat annak idejdn, gyfriis krit van benne,
viz nincsen. Ftrt krit van. Ogy vettem ahazat. Y alaki megcsin6lta, el6zti lakos. Nem tudok most,
dn menjek el egy miiszaki embernek fizessek az6rt, hogy ezt meg6llapitsa, most vagyj6, vagy nem
j6. Mi6rt nem lehet ea leegyszenisiteni annyira, bejelentem, adataimat? Riig... termdszetesen
rcigzitve van, kdriilbeliil meg tudom saccolni, annak a miianyag cs6nek m6ret6t, le tudom imi azt,
hogy akn6ban van, nincs akn6ban, most a ftirt kttr6l beszdlek, mert a gyiinis ktt h6t abban m6r viz
sincsen, de az ott van, Nem temetem be, mert azzal vettem anno, A fiirt kttn6l ezt mi6rt nem lehet,
h6tha leirom azt, hogy....



N ERIKA
50 %-os t6mogatiissal. Ez mdg valamikor 6v elejdn volt, Hollai G6bor posaj6ban olvastuk. 6
k6pvisel6. Es most pedig azt olvastuk, hogy a Centin minden ilyet elutasitottak, 6s nem nagyon
6rtjiik, hogy mi6rt keriiltiink mi feketelistdra. Es, hogy hogy tervezhet. ah z? Kaphatunk-e mi ilyen
t6mogatiist, Polg6rmester [rt6l is, illetve akkor Hollai G6bort6l is, hogy mi volt ez az eldterjesztds,
hogy mi volt az elfogadott rendelet, 6rdekelne minket. Tdbb h6z is, nemcsak a mienk. K6sztjn6m!

KOVACS PETER
K<jszrindm szdpen! Kdvetkezo kerdezo. Tess6k jdnni, Fiatalasszony!

BENED EK AGNES

Kdszdndm sz6pen ! Az egyik kdrd6sem az,hogy ...

KOVACS PETER
Ndv, 6s lakclmre lenne sztiks6g el6szdr!

BENEDEK ACNPS
Igen! Sz6val, hogy 6n nem hallottam a tdbbieket. En Benedek Agnes vagyok, Prod6m utca l. Hogy
be van kapcsolva a mikofon? Ok6, j6 rendbenl En helyt6(dn6sz vagyok, ds a mai napon vittem
csoportot a Helydrtdneti Gyiijtemdnybe ds a T6th Itonka Eml6khdzba is. Es hdt nagyon szdp mind
a kett6, megtjult a ki6llft6s,6s a Hellttirtdneti is 6s a T6th Ilonka is abszohit rendben van, viszont
ami probldma, hogy a 3 vezet6 munkat6rs, az szakmunkat6rsak, azok ugye felmondtak, vagy
elmennek most. Az igazgat6, az igazgatd-helyettes, 6s ds a mdg harmadik ilyen fiimunkat6rs, aki

marad, az titkdm6 ds egy lev6lhord6. Takarit6n6 sincs. Az a kdrd6sem, hogy ugye nem irtak ki mdg

pilyizaloL Az igazgatin kfviil 2 h6t mrllva m6r nem lesz ott senki ezek kdziil a szakmunkat6rsak

ktjziil. Sz6val hogy, hogyan szeretndk megoldani a tov6bbi miikddtet6s6t, a 3 kis mrlzeumunknak?

A Tijhinnak, a T6th Ilonkrinak, 6s a Helltdrtdnetinek? Fognak-e kiirni igazgat6i pdlyLzatot?

Illetve, h6t most ugye nincs kiirva 2 munkatarsra p'lybzat, hogy azokat p6ld6ul a mostani

igazgatlhoz nynjtj6k be esetleg az emberek? Hogy mrikddik? 6 dont r6tuk? Sz6val, mi a dtint6si

folyamat most ezen a teriileten? Azt6n szoktam olvasgatni a Kertileti F6rumokat, 6s az az, teh l az

az erzdsem van, hogy az emberek folyamatosan tal6lgatnak. Nemcsak ugye ilyen macska, kutya

elveszett tipusf tdm6k vannak, hanem az6rt alkalmankdnt fajsrilyosabb dolgok is. Fajstlyosabbnak

nevezem aa monjuk, hogy mikor viszik el a zdld zs6kokat. Vagy, hogy a lirvdny idej6n, hogy a

fogorvoshoz hogy lehet bejutni. Ez ut6bbi nekem fontos volt, mert dn nyomoztam utrina, 6s vdgtil

is dn posztoltam err6l egy teljesen egy6rtelmii dolgot, mert nem tudott senki semmit. Mindenki

6ssze-vissza besz6lt. Es ugye az 0nkorm6nyzatndl van t6bb kommunik6ci6s munkat6rs is,6s csak

egy javaslat, hogy, hogy tal6n, nem vesz el annyira sok id6t, hogyha lenne egy olyan munkat6rs,

aki erre figyel, 6s, 6s alkalmank6nt beirja a megfelel6 v6laszt. P6ld6ul, hogy lehet-e flexelni,

vas6map, 6s akkor 6 beirja. Az 0nkormiinyzat munkat6rsa vagyok, flexelni nem lehet vasimap. Ez

tuti. Es akkor a tdbbiek ott nyugodtan tal6lgathatnak. De 6 beirta a vblaszl-. Teh6t, hogy az

Onkorm6nyzat r6sz6r6l megvan a trij6koaat6s. Ez csak egy 6tlet, mert nagyon zavar6nak drzem

ezt, hogy mindenki ez iigyben taliigat. Aztin a kiivetkez<i. ezeket a tdm6kat is olvastam a, ezeken a
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f6rumokon, t6bbek kdzdtt. De engem is 6rdekel olyan m6don, hogy a M6ty6sftildi repiil6tdrrel
kapcsolatban legut6bb is megkeresett egy szakdolgozatir6 fiatalember, aki pedig kiil6nb6z6
mad6rtani egyestilettel 6s m6sikkal dsszefogva olyan szakdolgozatot irt, amiben leirta, hogy
milyen v6dett ndvdnyek ds 6llatok tal6lhat6k a Repiil6t6r tertilet6n. Es ezzel kapcsolatban hrit ugye

aA hallottam, hogy Polg6rmester tr ugye tdbbsziir mondta, hogy 6 nem talSlkozott ilyen vddett

Sllattal, most akkor, illetve niiv6nnyel,6n megkdrdezndm, hogy akkor esetleg majd megkdrdezi-e
szakemberek v6lem6nydt, en6t, hogy van-e ott, illetve, hogy ezzel kapcsolatban, hogy b6rmilyen
v6delemre, drdemes-e a Repiil6tdr? Ak6r ugye felvet6ddu az, hogy hogy v6dettsdget kapjon, ugye
ami azt jelenti, hogy ezenttl biztos nem lehet rri dpiteni. A m6sik pedig az, ami felmertilt tavaly is,

hogyhaj6l eml6kszem, az Erzsdbetligetben, a Vigassdgokon, hogy az ott nyertes ... szerette volna
a4, hogy legyen a Reptil6t6ren, ha j6l emldkszem szemetesek, padok, teh6t, hogy valamif6le,
valamit egy icipicit fejtesaeni azon, tehiit, teryez-e az Onkorm6nyzat egy picike kis fejlesa6st
azoknak az embereknek, akik oda a zdldbe jrimak, vagy sz6rakozni jrirnak. 6s nem a driftekike
gondolok. Tehrit tervez-e akAr ttlez rist ezzel kapcsolatban, szemetesek, padok kihelyez6sdt, vagy

netal6n+6n' a parkol6k rendbehozatalit. Ez nem feltdtleniil zdld hozzitAllfls, amit dn kdrdezek, csak

6ltal6nossdgban, amit dn olvastam err<il. A Sashalmi temet6vel kapcsolatban pedig, aa nem

tudom, hogy, hogy, hogy eladt6k-e m6r, de miden esetre, hogy ott a meriilt fel, hogy egy zsid6

emldkhelyet vagy egy eml6khelyet hoznak l6tre egy parcell6n, azon a bez6rt temet6r6szen, 6s hogy

ezzel kapcsolatban, hogy terveznek-e valamit, v6rhat6-e valami munk6lat, vagy ez csak egy ilyen

betervezett r6sze ou az egyik r6szre? Az utols6 pedig a Jdgcsamok 6s a Ldgcsavar utca kapcsolata.

Ez pedig, hogy honnan lesz a bejrirat a Jdgcsamokhoz? Hogyha az Ujszirsz utca 4518. fel6l, akkor

az ugye a mag6nfit fel6l, mennyi parkot6t terveznek, kerit6sen beltilre? Es a mSsik fontos k6rdds,

ugye, hogyha nem onnan megy a forgalom, hanem a Ldgcsavar utca fel6l, hogy a Ldgcsavar utc6t

mondjuk 2O2l-ben tervezik-e fehijitani,6s ea milyen m6don. En azt l6tom ott, ugye t6bbsz6r

viszek a Mrity6sftldi repiil6t6rre is csoportokat, hogy nagyon sz6p fasor van, ahogy megyiink jobb

oldalt az ipartelep fel6l. Aa p6ld6ul, azt a fasort, azt meg szeretndk-e tartani, lehet-e terjeszkedni a

m6sik oldal fel6, a h6romsztig feld, 6s hogy hogy 6ll most ez a, ez a tervezet? Kdszdndm sz6pen!

KOVACS PETER

Kdszdn6m szdpen! Kdvetke zb kdrdezo, tess6k parancsolni.

HURLITZERNE VERESS KATALIN
J6 napot k(v6nok! Udvdzlok Mindenkit! Hurlitzernd Veress Katalin vagyok. Kdszdndm, hogy itt

lehetek. A kdrd6seimbril kett6t...

KOVAC PETER

M6g a lakcim6re sziiks6giink lenne!

HURLI ERNE VERESS KATALIN
Ja! Bekecs 27. Es a kdrd6seimet [r5sban mir azt hiszem, hogy megkapta Polgermester [r.
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KOVACS PETER



lgen! Kaptam inisban

HURLITZE E VERESS KATALIN
Igen, de egy harmadik is van.

KOVACS PETER
Igen !

IIURLITZERNE VEI{E]SS KATALIN
A m6sik keft6re rdviden csak visszat6rek. Az lkarus alatt van eg1, erd6ter0let, anlibdl j6 par 6!.vel

ezel6tt m6r egy nagy teriiletet etvett az 0nkornr{nyzat. Vagy l5 6ve. 6s ott lett egy bicikli tit, teh6t

az miikddik szdpen. Viszont a fti[6rte ldv6 to|tilet abba n€ha bekdlttiznek hontalanok, teh6t a l6nyeg

az, hogy megblaak tdbben. szinte mindenkit ismerek, az tisszes tulajdonost, hogy kdrdezzem meg,

hogy mi az Onkormii,nyzat terve ezzel, hiszen ott lehetne dpiteni .ralami kis dttermet ott a patak

partjiin. Lehetne egy kis sz.rillod6t ipiteni. Teh6t egy olyan 6l<1v6 lehetne csin6lni, mert 6n, mint 60

6ve keriileti takos, ernldkszem ana, hogy amikor a bLrdai vill6kat dpitgett6k, eltiint ugye a zdld

feliilet, akkor', atrogy lefeldjdttiinh az {rton a f'drjernmel, l6ttul:, hogy mindenf6le kis vacak cserj6ket

beiiltetnek arra a teriiletre, arra a patakpartjiira, ahol valaha r6t volt, ahol mi mezei virigokat
szedtiink, teh6t mint gyerekek j5tszottunk ott. Tehrit ez az erd<itelepit6s szab6lyairrak abszolitt nent

felel meg, bdrki ut6nan6zhet, sz6val ez biztos, rnert mi nr6r utdnandztiink. Tehit szeretndnk, ha a

ker0letnek ez egy 6rt6kes, szdp szlrrfoltja legyer. Meg is irricmli, h6t rengeteg ember lefel6, ffjlt'el6

ott j6n, nregy, ds igdny is van r?r. Teh6t ez az eg; ik, ami pluszba jdtt. MegtudtAk egy paran, hogy

j6v6k, na, gyorsan egy csom6 terlcfon jtiit. A q.r'.sjk az p'rdig az irodahni kird6sem, az azlhiszem,

tudod!

KOVACS P6TER

Igen!

IIURLITZEITNf V I]RtJSS KATALII\I
Es a harmadik, azt egy m6solatot aciok egy pdlyiizltra.

HURLITZEI{NE VERESS KATAt,II]
K6szdndm sz6pen, ennyi volt, Jc rnindenk"6p1,.:n d,:Ceke I (?) az lkarus alatti tertilet, 6s mint kertileti

lakos szint6n (?). Kiisze,ndm szipen!

I(OVACS
KOsztintinr sz6pen! K6r,etkezo kdrdezb. tr:ss.ik Fiaialasr;znnl'!

KAJAEIIE]ER
K6szdn6m !



OVACS PETER

Bocs6nat! Engedjiik a Hdlgyet el6re, j6?

KORDAS ZSUZSANNA
Kdszdndm! J6 est6t! Kord6s Zsuzsanna vagyok. l162 M6ty6s kirely utca 42. Kdt kisgyermek
6desanyja. A k6t kisgyerekem az egyik augusztus vdgdig, illetve a miisik az mdgjelenleg is a Centi
btilcsibe j6r. Es ez iigyben kdmdm a segits6giiket, hogy kivizsg6lj6k azt, hogy egyik pillanatr6l a

mdsika 8 gondoz6 6llt ftil,6s ment e[ onnan. Vagy megy el onnan ugye a felmondiisi id6 v6g6n. A
sziil6k nem tudnak semmit. Teljesen mishogy t6jdkoztatnak a vezellsdg, illetve az ott dolgoz6k.
Polg6rmester [r kommentjdt olvastam, miszerint egy kistarcsai bdlcs6denyit6s miatt ott laknak a
gondoz6k, ds az6rt mentek el. Ez nem igaz, Polg6rmester rir. 0n nem mond igazat. ugyanis ezek a

dolgoz6k nem ott laknak. Ezek a dolgoz6k XVI. kertileti lakosok. Es nem drtjiik, hogy, hogy
tdrt6nhetett ez, ds hogy mi az oka ennek. Nagyon szeretn6nk ebbe tisarin ltitni. Itt szeretndm

megkdsz0nni Nemes G6bornak a segits6g6t, hogy ezt felkarolta ezt az igyet a munkaviillal6k
drdekdben, 6s szeretn6m, hogyha kivizsg6ln6k ea, hogy mi tdrtdnt.

KOVACS PETER

Ennyi. Kdszdndm szdpen! Kdvetkezri fiatalember, tessdk parancsolni!

CSABA JOZSEF

J6 napot kiv6nok! Csaba J6zsefvagyok. 6rvezet6 utca 3. 2003 6ta vagyok keriiteti lakos. Es h6tj6
p6r dwel ezel6tt vettiink a Zsemtdkes [t mellett egy telket, egy 4000 m2-es telket. Abban az id6ben

ugye ez egy fejlesztdsre kijelSlt teriilet volt, ds mi remdnykedtiink is benne, hogy amikor dsszegyril

a p6nztink, akkor tudunk is erre fejlesaeni. Es h6t egy ilyen nagyon hosszri folyamat, ami a
F6v6ros ds a Keriilet ktiztitt zajlik, egy-egy a tdmrinak tulajdonk6ppen az ide-oda tologatasa azt

eredmdnyezte, hogy eza teriilet most n6pj6t6ti erd6. Tehdt nem tudom a teriiletemet, rigy tudom,

hogy mdg lekeriteni sincs jogom, nem tudok vizet bevezetni, nem tudok 6ramot bevezetni, teh6t

szeretndk ott gazddlkodni. Amikor, amikor megvettem ott ezt a tertiletet, akkor 120 m2-nyi

bedpithet6sdg teh t l2O m2-nyi htuat lehetett volna 16 6piteni. Nyilv6n nem, nem lak6ingatlant,

hanem mez6gazdas6gi tev6kenys6ggel kapcsolatos ingatlant, de mindenk6pp egy kikapcsol6dSs.

N6gy gyermekem van,2003 6ta itt dlUnk a keriiletben,6s ugye, mint egy potenci6lis fejlesztdsi

teriilet, h6t ak6r egy nagyon nagy drtdkfi tertilet is lehetett volna. A F<ivriros ds az Onkormrinyzat, a

XVI. kertileti Onkorm6nyzat kdzdtti vita miatt most ez a telek gyakorlatilag nem 6r semmit. Lehet,

hogy 1.000.000.- Ft-ot sem kapndk drte, hogyha megpr6b6lntim eladni. Es dn rigy tudom, hogy az

dsszes telektulajdonos k6rte, egys6gesen a Keriilett6l, hogy rendezziik ea a helyzetet. A minim6lis

k6rds az az, hogy mivel ezek egy mag6ntulajdonban ldv6 teriiletek, akkor 6llitsuk vissza az eredeti

tulajdoni 6llapotokat. Nyilv6n maximiilis meg az, hogy induljon egy fejlesads azon a teriileten,

hiszen fejlesztdsi teriiletnek volt kinevezve. De jelenleg most nem, nem liitjuk, hogy hogy mi

tdrt6nik. Ugyv6di segitsdggel a F6v6ros fel6 is pr6b6lunk nyom6st gyakorolni. XVI. kertilet nem

tudom, hogy mit tervez ez tigyben ldpni, hogy, hogy az ottani tulajdonosoknak az 6rdekeit

valahogy, vagy, hogy h6t a k6runkat valahogy enyhitstik, vagy, hogy 6llitsuk vissza az eredeti

rillapotot. Ez lenne a kdrd6sem, hogy a Keriilet miben tud segiteni ez iigyben.
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KOVACS PETER

K6szdn6m szdpen, meg6rtettem ! Fiatalember.

FREI MIKLOS
Frei Mikl6s vagyok. KerUleti lakos, a Csiibdr utca 4. 6s 6. kdpviseletdben besz6ln6k.. .

KOVACS PETER

Teh6t ott tetszik lakni a Csdb6r utc6ban. ...A Csilbdr utcdban tetszik lakni.

FREI MIKLOS
igy van! Csdbdr utc6Lban. Tavaly, 6v vdge fel6 az dnkorm6nyzati v6lasa6sok kdrnydkdn voltak

ezek a j6rdafehij itasok. Es ugye mi is igdnyelttik ea, mert ugye nagyon ramaty 6llapotban voltak a

j6rd6k, mind a kdt ingatlan el6tt. A 4-€s el6tt dn a saj6t kdltsdgemen let6rkdveztem, amikor
meg6pitettem a h6zat. Mondv6n, hogy ha majd egyszer fehij itj6k, el6ffe felveszem a t6rkdvet, aztiiLn

0j its6k fel, csin6ljik meg, ahogy kell, mert nyilv6n nem szeretndm a saj6t p6nzemen a kdaeriileten

a tdrkiivet tartani. Ugye eljdtt ez az idoszak,6n jeleaem, hogy szeretndk megcsinrilni. Jdtt is a

vrillalkoz6, vdgiilis a 6-os el<itt, aminek ugye ell6tom a k6pviseletdt, ott mondt6k, hogy

megcsin6ljdk, de a 4-es el<itt, ott h6t ott a gydnydrii tdrk6, midrt csin6lndk meg? H6t mondtam, azt

€n az en t6rkdvem, azt 6n liilvenndm, csin6lj6k meg nyugodtan. Hitt azt mirr nem lehet, akkor

csiniljik meg, ha mdr kifizetem saj6t pdnzemb6l. Semmi gond. Veszett tdbb is Moh6csn6l,

kifizettem sajrit pdnzb6l. Kdvetkez6 a gondom. Tehiit mir a kivitelez6s utiin nem sokkal repeddsek

voltak a j6rd6kon. Ugye midrt gond ez? Tdbb dolog miatt is. Mi6rt a nem vagyok, tehiit pontosan

tudom, hogy hogy zajlik le, belemegy a viz, megfagy, kit6gul, szdtreped, teh6t, hogyha pocsdkul

vdgzik el a munk6t, akkor nagyon gyorsan tdnkremegy. A m6sik, ugye tdlen, amikor lap6tolom a

havat, tolom a lap6tot, ds beleakad, biaos maguk is toltak m6r havat, tgyhogy tudj6k, mi ez a

probldma. Jeleaem a kivitelez6nek, hogy... Ja, bocs6nat! Teh6t el6szdr eleve rosszul mdrtdk ftil a

munkit, 6s egy szakaszon ugye ezekben az aszfaltokban nem tesziink dilauici6t, mert az el6bb

emlitett okok miatt, de mivel kev6s anyagot hoztak, ez6rt kijdttek m6g egyszer, 6s aztin

hozzadntdtt6k. volt egyj6 masfdl centis hdzag. Ami ugye meg6gyaz ezeknek a probldm6knak. Ea

dn jeleaem, mondt6k rendben, kijavitjrik. Ki is javitottAk, aztrin eltelt most X id6szak, j6n a tdl,6s

ez v6lhet6en a treh6ny munk6nak a kdvetkea6ben rijabb repeddsek vannak, mert nem kicsik, tehat

ilyen egy centis repeddsek. Azon a r6szen is, amit a hlit az Onkormdnyzat 6ltal fizetett penzb6l

kiviteleztek, meg azon a rdszen is, amit a saj6t p6nzemb6l finansziroztam. Es h6t ugye ea jeleaem

a c6g feld. El6sztir telefonon, mivel megvolt a kivitelezri cdg telefonja, akkor lerirztak. Akkor irtam

levelet, termdszetesenaj6nlva, teh6t visszakaptuk az drtesitdst, hogy 6wettdk. Ugye, nem

eml6kszem pontosan a tdrvdny szerint, hogy mennyi id6 van reag6lni egy c6gnek, de miut6n egy

h6napig nem reagiiltak a leveltinkre, ezdrt fjabb levelet irtunk, 6s megint nincs reakci6.

Termdszetesen 6n most el fogok menni a Fogyaszt6v6delemig, de azt szeretn6m megkdrdezni,

hogy a polg6rmesteri Hivatalban, onkormanyzatban van-e arra orvoslati lehet6s6g, hogy a

9



kdzp6nzb6l felrijitott, vagy kivitelezett jfirdit ezen av{llalkoz6n szimon lehessen kdmi? Nagyon

szdpen kdszdndm !

KOVACS PETER

Kdszdndm szdpen! Van-e m6g els6 kdrben kdrdez6? Fiatalember, aztin a h6lgy. Akkor harmadik,

parancsoljon!

CARDoNYI ZSoLT
Igen. Es egy el6g ilyen egyszerfi l6tkdpi kdrd6sem van. Hogy mi6ta idekdltdaem, egyre tdbb h{izon

liitom, hogy tehet, hogy lapostet6s h6zakat dpitenek, nemcsak a tirsash6aak eset6ben, hanem egy

lakrlsos hazak esetdben is. Es tigy vdlem, hogy ez egy kicsit elv6rosiasitja a l6tkdpet a kertv6rosi

lritkdpb6l. Es hogy ennek egy rij szab6ly az oka, vagy pedig, vagy pedig valami m6s oka van,

illetve, hogy ez egy tendencia, vagy pedig csak az dn szemem volt erre ttt 6les? Ennyi.

KOVACS PETER

Kciszondm szdpenl

Kdszdndm !

S PETER

Na, ds akkor a hdlgy vagy az 0r'l Az [r. Tessdkjdnni!

LENGYEL PATRIK
Kbszdn<im sz6penl Lengyel Patrik vagyok, Orsika t6r 4. Es h6t 3 k6rd6sem lett volna, de abb6l a

masodik a M6ty6sftitdi Rept6ne vonatkozott volna ds ott a driftel6ke, rigyhogy aa nem teszem fiil.

Az els6. ..

LEN PATRIK
H6t megemlitette a driftel6ket a M6ty6sfiildi Rept6r term6szetvddelmi dvezettel kapcsolatban,

hason[6 k6rd6s, mint a hdlgyndl. Az els6 pedig az lenne, hogy az 6nkorm6nyzati testiileti iil6seknek

az ut6lagos visszandzhet6sdgdvel kapcsolatban szeretndm kdrdezni, hogy mi6rt nem biztosit az

l0

GARDONYI ZSOLT
G6rdonyi Zsolt vagyok, Miriautca 77.

KOVACS PETER

M6ria utca.

GARDONYI ZSOLT

KOVACS PETER

De nlugodtan, mert a driftel6ssel kapcsolatban nem volt m6g k6rd6s.



KOVACS PETER

Kdsztjndm sz6pen! Es akkor a hdlgy.

ACS KATALIN
Rdvid kdrd6sem volna. Acs Katalin vagyok a Katymer kdzb6l. Sikeriilt-e d6nt6st hozni a mocs6rral

kapcsolatban bedpitds-eladrissal. Ez az egyik kdrdds. Nekiink van egy felajrinlisunk az

Onkormrinyzatnak. Ezekb6l a fest6kekb6l, ami mellettem van, (?) le van irva, hogy mennyib6l

hdny darab, egy tonna 6ll rendelkezdsre, 6s a gyrir megsziinteti a forgalmazrisrit. Tudja ezt haszn6lni

az Onkorm6nyzat 6s ...(?)

KOVACS PETER

lgen, mindj6rt v6laszolok erre is.

J6.

KOVACS PETER

Tov6bbi k6rddsek.

KOVACS PETER

Tessdk?

KOVACS PETER

Ja, drtem, 6rtem, 6rtem ! Kdszdndm! Tov6bbi k6rd6s, a fiatalember aztan a kdvetkez6 fiatalember.

Tessdkj6nni! ...lgen!

ll

Onkormiinyzat k6p- 6s hanganyag felv6teteket, amik visszandzhet6ek online formriban? Ilyen
p6ld6ul az dnkorm6nyzati tv-n, 6n utanan6ztem, ahol az onkormflnyzatoknril 6l6ben, vagy ut6lag
hanganyagot szoktak tSlteni. Ott a XVI. keriilet 201 8. dvi, szeptemberi testtileti til6sr6l van utoljrira
hanganyag. Azt 53l-en hallgatt6k vissza. Azt szeretndm kdrdezni, hogy kor6bban volt-e erre

lehetosdg, akkor most jelenleg mi tdrtdnt, hogy azota nern. Az utols6 pedig az Erzsdbetligeti

uszodrln6l, a parkol6si gondokkal kapcsolatban szeretndk kdrdezni, hogy ezzel kapcsolatban,

tervezi-e az Onkormrinyzat, hogy ezeket a parkol6si gondokat valahogyan orvosolj6k, mert ugye

ott a szembel6v6 utc6kba, parkolnak sokszor. Most a jbrvinyhelyzet miatt nem tapasztalt6k

annyira, de kordbbi dvekben ez dlland6 probldma volt. F6kdnt a strandid6szak, ny6ri idoszakkor,

hogy, a telkek eld parkoltak 6s nem lehetett t6liik kirlllni. Kdszdndm szdpenl

Acs rarnrrll

Acs rerelnq
Dijmentesen (?), termdszetesen...

Acs rareLtN
.....A felaj6nl6s !



KoczAN rcARolv
K6cz6n Kdroly vagyok a J6vorfa utcrib6l. H6t ds igen egyszerti k6rddsem lenne. Az els6 az, hogy

mivel iu vez6nyelgetnek most az eg6szsdgiigyi dolgoz6kat mindenhol az orsz gban, szeretn6m

megkdrdezni, hogy a kertiletb6l vezdnyeltek-e m6r el eg6szsdgtigyi dolgoz6kat, vagy tervezik

elvezdnyelni az egdszs6giigyi dolgoz6kat. Es, hogyha vez6nyelnek el, akkor milyen mennyis6get

pr6brilnak, milyen mennyisdg lesz az elvez6nyl6s, ds arra lenndk kivdncsi, hogy mit tevez az

Onkorm6nyzat az eg6szs6giigyi ell6t6s folyamatos biaosit6s6ra, hogyha hirfuryos lesz a l6tsz6m.

Ugye mert h6t gondolom, nem valami ttlzott, ftildtervezett az eg6szs6giigyi ldtszrim van jelenleg a

keriileti ell6trlsban. H6t 6s azert az i)gyeleteknek az ell6t6sa, meg az egydb dolgok azdrt vesz6lybe

keriilhetnek, de hogyha nincs ilyen elvez6nyl6s, akkor nem akturilis nyilv6n a kdrddsem. Erre

leftem volna kiv6ncsi. A m6sik kdrddsem meg az, hogy a Polgdrmesteri Hivatalban a koronavirus

milyen elterjedts6gii, mert nem nagyon tudunk r6la, hogy h6ny fert6zdtt van, mennyi ember van

karant6nban, ds milyen fert6tlenitdst folytatnak, teh6t hrinyszor fert6tlenitettek ds hrinyszor

tesaeltdk m6r a Polgii'rmesteri Hivatal dolgoz6it 6s a Korm6nyablakot, mert h{it oda is bej6runk, 6s

azdrt tudnunk kdne, hogy vannak-e ott fert6z6sek 6s mennyire kezelik?. Ez lett volna a kdrddsem.

Ktisztintlm !

KOVACS PETER

Ktjszdndm szdpen! JSvorfa utca h6ny szrimba lakik, K6roly?

KOVACS PETER

64. Ktjszdndm! Fiatalember, tessdk parancsolni!

DOPA ISTVAN
J6 estdt kivdnokl Kdszdntdm ajelenlev6ket. Kett<i darab kdrddsem lenne

KOVACS PETER

Nekem egy lenne, a neve, meg a lakcime!

DOPA ISTVAN
Dopa Istv6n, I 165 Nyilvessz6 utca 29. Kett6 darab kdrddsem lenne, ebb6l az egyiket ktildtem el

e-mailben. Tdbb lak6t6rssal meglepSdve tapasztaljuk, az iivegtetejii megrill6k terjedds6nek a

gyorsas6g6t. A fenn6ll6 probl6m6k ellendre val6 t6r nyerdsdt. Tudjuk, hogy az tivegtet6 alatt, a

h6sdg elviselhetetlen, 6rnydkot nem ad. A funkci6j6t elkitni kdptelen, hiszen nem v6d sem az

es6t6l, sem a h6t6l, sem pedig az egy6b, gyakori, egyre gyakoribba v616, hirtelen lezridul6 nagy

mennyisdgii csapad6kt6l. Emellett az iivegb6l k6sziilt tivegtet<i balesetveszdlyes, felcsap6d6 zeolit,

vagy b6rmi lttdrmel6ke ez tdrik, nem megfelelo. V6rom az intdzked6seiket, dtleteket a probl6ma

megold6s6ra. En azt gondoltam, hogy esetleg zdld meg6ll6k l6trehoz6s6ra, a tet6 ndvdnnyel
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befuttatris6ra, egy6b megoldasokkal ezeket az iivegtet6ket, ezeket h6t ki k6ne cserdlni, vagy
javitani miisra. A mrisik kdrddsem pedig, most, hogy egyre hidegebbd v6lik az id6, ad hiszem,
hogy id6szerii k6rdds, milyen r6mogatast, milyen lehet6s6geket, kiv6nnak nyrijtani, azokrak a
kertileti nyugdijasoknak ds nagycsalddosoknak, amik pdnzben segitik 6ket, hogy meg[jits6k a 96z-
ds flitdssel kapcsolatos, ilyenre gondolok, hogy kaz6ncsere-program, vagy b6rmi olyasmi,
megoldris, ami nem visszafizetend6 t6mogatas form6jdban tudja segiteni ed arebget. Kdszijndm
sz6pen!

KOVACS PETER

Kdszdnijm sz6pen! Els<i kdrben mdg van-e valaki? Biztos? Senkiben nem maradt kdrdds? Mert
akkor nem lesz mrlsodik kdr. De van! Fiatalasszony! Aki mdg nem kdrdezett, fiatalember! J6, de a
h6lgyet, aki mdg nem k6rdezett, azt6n, hogyha m6g esetleg a v6laszb6l rijabb kdrd6sek meriilnek,
ftil, akkor majd lehet6sdget adok. Tessdk parancsolni!

NARN6RA
J6 napot kivdnok! Molnrir N6ra, I162 P6terke utca 47. Az els6 k6rd6sem... 3 kdrd6sem van, de

ebb6l az els6 a Cinkotai Egdszsdghdzzal kapcsolatos. A Cinkotai Egdszs6gh6zban is ugyanrigy
dolgoznak az orvosok,6pol6k, vdd6n6k, asszisztensek, mint a tdbbi rendel6ben, ahogy le kell
menniiik, kinyitni az ajt6t, amikor id<ipontra drkezik valaki. A kdrd6sem, van-e lehet6s6g arra,

hogy legal6bb a jdrviny idejdre portaszolg6latot iizemeltessenek a Cinkotai Eg6szsdgh6zban? A
m6sodik, a Csobaj-b6nya melletti dnkormifuryzati tertilettel kapcsolatos. Hogy mi a terve az

Onkorm6nyzatnak ezzel a teriilettel? Harmadik. A M6ra Ferenc Altatenos Iskokinril elkdsziilt egy

kis parkol6, ami arra hivatott, hogy reggel be tudjanak parkolni a sztil6k 6s kirakj6k a gyerekeket.

Sajnos ennek a kivitelezdse els6 kdrben nem sikeriilt igazin j6l, mert olyan lett a felhajt6nak a

lejtdse, hogy ott, ott nagyon nehdz biaonsrigosan felhajtani. Mai napon l6ttam, hogy valami
elkezd6ddtt. Felvigtik az aszfaltot. Ez a k6rd6sem, hogy mikorra 6s mi fog elk6sziilni? Gondolom,
hogy ezt pr6b6ljdk javftani. Kdszdndm!

KOVACS PETER

Kdsziindm szdpen! Akkor els6 kdrben... Az mrisodik kdr.

EGY UR

Az m6sodik ktir.

KOVACS PETER

Aki m6r kdrdezett , egyszer az m6r.. . Ha nincsen, akkor igyekszem v6lasa adni a k6rd6seke. Ugye

az els6 kdrdez6 ugye ideadta az anyagait, el is ment. Somogyi rir Pet6fi utc6b6l. K6szdnjiik a

kdszdnetet! Azt6n, 6sott ds fiirt kfittal kapcsolatos bejelent6s. Ugye a keriileti dnkormainyzat az

vdgrehajt6 ebb6l a szempontb6l, tehAt 6k, mi nem taleltuk ki en, ez egy jogszab6ly, amit a

jogszab6lyalkot6k a Parlamentben, illewe ahol minisztdriumok vannak, a minisztdrium talAlh ki.
Mi ezt vdgrehajtjuk. Teh6t 6k irj6k el6 ezeket, hogy miiszaki tartalmakat kell becsatolni. Teh6t,

hogy az 6tmdni, meg mdlysdg, meg mikor dpiilt. 6n 6rtem, hogy ez nem egy egyszeni feladat, ftileg
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az id6sek szamera. En azt tudom Onnek igdrni, hogy akkor az Onkorm6nyzat elgondolkodik azon,

hogy a Nyugdijasok Segit6 Szolgrilat6n6l legyen valaki, aki ebben segit. Egy mdmtik ember, vagy
valaki, aki, ha, amennyiben ig6ny van 16, akkor a bejelentds alapjrin kimegy 6s akkor ezeket a

sziiks6ges szerint megrillapithat6 dolgokat. Mert ad nyilvrin nem fogia tudni megrillapltani, hogy
mikor dpiilt. Az ugye dnbevall6sos alapon megy, de a sziiksdges egydb mfiszaki dolgokat aa tudja

majd segiteni kitdlteni az adatlapot. De egyszeriisiteni adatlapon nem tudunk, mert nem mi tal6ltuk
ki. Azt mondja, Gizella tdr 2-b6l k6rdezt6k. Erika, j6l mondom? Hogy lehet p{lyizni
lakrisfelrijit6sra, illetve t6rsash6zi fehirjit6sra. Val6ban lehet. Erre m6r tavaly is lehetett p lyinni,
iddn is lehet pdlydzni. Viszonylag sok p6ly6zat |rkezett,6s ebb6l a Centenririumi lak6telepr6l

€rkez6 pdlydzatok mindegyike drvdnytelen volt. Teh6t nem az a baj, hogy nem p6ly6ztak. Volt ez

korribban is, mert annak idej6n, amfg m6g volt rillami trimogat6s a h<iszigeteldsre, akkor

eml6kszem, az 0nkorm6nyzat, ugye akkor az 0sszefog6s Lakasszdvetkezet megszerve7le azl,

hogy legyen egy pitlyhzatir6, aki a t6rsashdzak r6szdre ugye megirja ezeket a p6lyrizatokat, beadja

iilami pblytvatra de h6t nyilv6n a p lylzatir6nak is ki kellett fizetni, teh6t az is p6nzbe kertitt. Es

nagyon kev6s tirsashiiz gondolta azt, hogy h6t 6 6ldozna arra, hogy, hogy 6 megirja ezt az a

pllydzatot. Ekkor a keriileti 0nkorm6nyzat ketto 0sszefog6s Lak6sszdvetkezet 6ltal kijeliilt
tiirsashiz szdm6ra finanszlrotta a p ly{zatnak a megir6s6t, amellett, hogy a 25 %o-nyi timogatast
adta hozzi az Onkormbnyzat Sajn6latos m6don ebb6l a t6rsashrizb6l csak az egyik adta be a

pilydzatot v6gtil, annak ellen6re, hogy a keriileti Onkorm6nyzat a finanszirozta a ndhiny milli6
forintba keriil6 p lyinatnak a megir6s6t. Aztan megsztint az illami pdlylzat, de a keriileti

onkorm6nyzat fgy ddntott, hogy tov6bbra is adja azt a 25 Yo-os t6mogatast, amit eddig adott.

Ftiggetlentil att6l, hogy nincsen 6llami p lyinat. Ugye erre lehet jelentkezni, viszonylag sok

t6rsash6z jelentkezik. A L6ndzsa lak6telepr6l tdbben jelentkeztek. A Centen6riumi lak6telep16l is

jelentkeaek, meg 6n rigy emldkszem, a J6kai lak6telepr6t is, de ebben nem vagyok hatiirozottan

biztos, de azbiztos, hogy tdbb helyr6l isjetentkeztek. Iddn v6ltoaattunk ajogszab6lyon. Ugye volt

egy javaslat, hogy a l0 [ak6sn6l kevesebbel rendelkez6 t6rsashrizak sz6m6ra emeljiik meg a

t6mogat6s m6rt6kdt, 25 0/o-161 50 Vo-ra. Ehhez a v6ltoaat6shoz csatlakozott Abonyi J6nos tr, aki

k6pviset6 6s az Osszefog6s Lakrisszdvetkezet elndke, ds ott az til6sen beterjesztette azt, hogy a

ldpcs6hazak is p6ly6zhassanak 50 %-ra. Apllybzati kiir6sban ez szerepel is. Ittjogi vita van, illetve

h6t nincsen vita, k6tf6lek6ppen 6rtelmezz0k a dolgot. Ugye a Polg6rmesteri Hivatal szakemberei

rigy drtefmezik, hogy a pllyhzati kiir6sban szerepel az, hogy termdszetesen lehet 50 oZ-ra pdlylzni,

csak ftil kell rij itani az egesz dpiiletet. Ugye erre ktil6n 16 is k6rdezett a pdly6,z6kn|l az

onkorm6nyzat hivatala, hogy akkorj6l 6rtjtik-e? Hogy pdldaul a... Melyik utcet tetszett mondani?

Gizella t6r, de onnan tal6n nem is p6ly6aak, a Rutafa utc6b6l p6ly6aak, a ...

PORDAN ERIKA
An6l besz6ltem dn...

KOVACS PETER

...a Fut6r6zsa utcrib6l. Ertem. Tehiit ugye megk6rdeztiik, ott mindenhol hatl6pcs6h6zas ldpcs<ihriz

van, 6s r6k6rdezett direkt a hivatat, hogy akkor, akkorj61 6rtjtik-e, hogy mind a 6l6pcs6h6zat ftil

akarjdk tjitani. Ene a v|lasz azvolt, hogy kett6t akamak. Ez a megitdldstink szerint nem felel meg
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ugye a szab6lyoknak. Abonyi J6nossal err<il szem6lyesen beszdltem, neki a k0vetkez6t ig6rtem: A
novemberi kdpvisel6-testiileti iildsre megy be egy irgynevezett sal6ta-rendelet, tehrlt sok

rendeletiink m6dosit6sa, 6s ebbe 6n kdrtem a Jegyzli Kabinetet, illetve h6t most mAr irod6t, hogy

legyenek kedvesek egy v6ltoz6st fogalmazni meg, ami egyszeriisiti azt, hogy akkor is lehet

p6ly6zni, ha nem teljes 6ptiletet, hanem csak egy-egy l6pcs6h6zat lehet megrij itani. fgyhogy ajov6
€vi pily|zaton nyilv6n indulhatnak majd a l6pcs6hriaak is ez iigyben. Rem6lhet6leg sikerrel.

EGY LiR - mikafon ndlkiil
Polg6rmester 6r ...(?)

KOVACS PETER

Megbesz6lik utrina. Benedek Agnes kdrdezettj6 n6hiiny helyzetet.

HOLLAI GABOR - mikrofon ndlkiil
Polg6rmester [r, ez nem k6pvisel6+esttileti iil6s? Nem azt mondta? ...Teh6t, hogy nem

v6laszolhatunk a feltett kdrddsre? (?)

EGY HoLGY - mikofon n6lkol

Engem t6nyleg drdekelne. (?)

KOVACS PETER

Meg fogj6k beszdlni utrina.

HOLLAI GABOR - mikrofon n6lktil

ltt az iil6sen, a k6pvisel6-testiileti til6sen, mint kdpvisel6 szeretndk ... (?)

KOVACS PETER

K6pvisel<i lrnak nem adtam sz6t.

HOLLAI GABOR - mikrofon ndlktil

De akkor mi6rt vagyunk itt, Polg6rmester [r? Biodiszletnek? M6r ne haragudjon!

EGY HOLGY - mikrofon n6lktil

. ..Akkor sem! (?)

HOLLAI GABoR- mikrofon n6lkiil
K6pvisel6+estiileti til6sen sem ???

KOVAC S PETER

K6pviselo fmak nem adtam sz6t! A Benedek Agnesnek j6 ndhri,ny kdrddse volt, az els6 ugye a . . .
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VAJDA ZOLTAN - mikrofon n6lktil
Viszontl6t6sra, Polgdrmester [rl

S PETER

Tov6bbi szdp napot kivenok Ondknekl Benedek Agnesnek a k6rd6se volt ugye a Helltdrtdneti 6s

Eml6kezet Kdzponttal. 6n ott aa tudom, hogy M l\tezmenryezet6-helyettes tal6lt magdnak egy

m6sik munk6t m6shol, ds 6 ment el, illetve egy munkat6rs mondott fel. Tehrit 6n an6l nem tudndk,

hogy az lgazgat6 ftilmondott volna. Ezzel egytitt ugye, ezzel egyiitt ugye a ...

BENEDEK AGNES - mikofon ndlkiil
December 3 I -ig van m6g . ..

KOVACS PETER

Pillanat! Ezzel egliitt ugye a ...

EGY UR - mikrofon n6lkiil
Bocs6nat, . . .

KOVACS PETER

Megv6rjuk.

HOLLAI GABOR (?) - mikofon ndlkiil
Mdgis mi a k6pvisel6+esttileti tildsen ...(?) Polg6rmester rir, mi nem kaphatunk sz6t? H6t hogy

kdpzeli ezl? M6r ne haragudjon!

VALAKI
Vegyen m6r vissza, Hollai G6bor! ...(?)

AB R - mikrofon
Mi6rt vegyek vissza? Ugy van meghirdetve, hogy...

KOVACS PETER

Kdpvisel6tdrsaim, ne egym6ssal beszdlgessenekl Onnek nem adtam sz6t.

HOLLAI GABoR - mikrofon ndlkiil

. ..ez egy kdzmeghallgat6s. A kdzmeghallgatrison, a kdpvisel6-testiileti iildsen '..

KOVAC PETER

Nem!

HOLLAI GAB0R - mikrofon n6 lkiil
H6t dn kdpvisel<i vagyok, ne haragudj ! Kdrdeaek, kdrdeztek a lakosok,..
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KOVACS PETER
Ha Onnek ...

MIZSEI LASZLO (?) _ miKrofon n6lkiil
Nem rdd vannak.. . Nem r6d kiv6ncsiak a lakosok!

Bocsdnat dn Hollai rirt6l.. ...

HOLLA I GABOR - mikrofon n6lkiil
6 r6m volt kiviincsi!

KOVACS PETER

No, tehrlt ugye a Kerwdrosi Helyt6rtdneti 6s Eml6kezet Kdzpontban, ugye a munkatiirsakat

folyamatosan pr6b6lja beszerezni az igazgatl, szerintem viszonylag sikerrel is. tjgyhogy 6n nem

gondolom a^, hogy ott probldma lenne. A kdzeljdv6ben elkitatlanul maradna ez a, ez a...

EGY HoLGY - mikofon ndlkiil
Nincs kiirva, hogy keresnek munkat6rsat.(?)

KOVACS PETER

Nem marad elkitatlanul a probl6ma, mint mondtam. A Facebook-kal kapcsolatban. A Facebook az

nem egy hivatalos kommunik6ci6s forma, de aki ehhez ragaszkodik, annak javaslom, hogy az

Onkorm6nyzat Facebook-oldal6n tegye ftil a k6rddseit, ha vannak k6rd6sei. A munkatarsak fognak

v6laszolni az dnkorm6nyzat Facebook-oldal6n ftiltett kdrddseke. A M6tydsftildi reptil6t6rrel

kapcsolatban: Most is azt tudom 0n6knek mondani. hogy a M6ty.. az Onkorm6nyzat tulajdon6ban

lev6 M6ty6sftildi repiil6tdr telkdn dn nem tudom, hogy lenne olyan rillawil6g, illetve n<ivdnyvikig.

Sokan keverik egy6bk6nt, hogy mi az <inko rminyzati teriilet 6s mi a Rept6r hat6ra. Ugye n6h6nyan

az ij6sz utcai tertiletet is a Reptdrhez mondjdk, pedig az nem. Ndh6nyan nem tudj6k, hogy a kertilet

hat6rdig nem 6r le, vagy nem teljesen dr te az Onkormanyzat teriilete ott. F6leg az beerd6siilt

teriilet, az mag6ntulajdonban levo tertilet. Tehrit az 0nkorm5nyzat Igy tekint erre a teriiletre, mint a

csat6di eziistre, tehet nem kiv6nja 6rtdkesiteni. Rosszabb id6kre tartogatunk, ds rosszabb id6k

mostaniiban nem voltak, bdr ez az dv ez nem tril fdnyes. Ktildndsen kOszdnhet6en az iparizfsi ad6
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MIZSEI LASZLo (?) - mikrofon n6lkiil
Nem!

KOVACS PETER

Ketten tal6lkoznak, meg fogj6k beszdlni.

HANGZAVAR!



vArhat6 visszaes6s6re, legal6bbis amit a F6polgdrmester tr, akik ugye beszedik ezt az ad6|,
t{jekoztalott ez tigyben. Parkol6t nem kiv6nunk oda 6piteni, teh6t ilyen dtlete nincs a keriileti
Onkorm6nyzatnak. Ugye a J6gcsamokhoz a bej6rat ugye arr6l a mag6ntton keresaiil tdrt6nhet,
ahova egydbkdnt annak a teleknek megk6zelitdse van. Ennek nyilvin, amikor megviisiirolta az
ingatlant ez a j6gcsamok-dpit6 magdnszemdly, akkor ea tudta, ennek fdnydben v6s6rolta meg ezt a
teriiletet. Ett6l fiiggetlentil persze be lehet jdnni a L6gcsavar utca fel<il is, ugye az egy l2 mdter
szdles utca, a kertileti utc6k jelent6s rdsze 12 m6ter sz6les, figyhogy ott terveziink egydbkdnt
ftfelijit6st, vagy [t6pit6st, meft azeft az nehezen nevezhel6 ritnak, legal6bbis szil6rd burkolatr!
ritnak az a teriilet, ami ott van. Ugyhogy azt tervezztk majd. Ott van az Onkormdnyzatnak terve,
m5r nagyon-nagyon rdg' 6ta. Szerintem m6r Kovrics Attila polgermesters6ge, tehet a '90-es 6vek
ktizepe 6ta vagy legrosszabb esetben Szab6 Lajos Mrity6s polgermesters6ge 6ta van ott rendez6si

tew, szabdlyozisi terv, amely l8 mdter szdlesre b6vitend a Ldgcsavar utc6t. Illetve a Zselic utca,
vagy Zsenge utca, ezt a kett6t mindig keverem, ott p6rhuzamos utcrlk egym6s mellett, amelyik
sark6ban megy el ennek a tertiletnek, annak a folytatas6t is terveznd az Onkormdnyzat. De mind a
ketto r€szhez mag6nteriiletnek a..., mag6ntertilet jelenleg. Teh6t ehhez sziiks6g lenne a

mag6ntulajdonosoknak a beleegyez6sdre. Ugye ott van az Onkorm6nyzatnak is teriilete. Mi egy
cserdt javasoltunk, tertilet alapos..., teriilet alapj6n egyez6en a mag6ntulajdonosok sz6m5ra, akik
hosszti 6vek nehdz t6rgyal6sai alapj6n legv6gtil teljesen elutasitott6k ea a cser6t. Jobban mondva,

fgy szerettdk volna a cserdt, hogy az Onkormrinyzat odaadja a sajAt teriilet6t, 6k meg nem adj6k
oda cserdbe a sajet teriileteket. Ez nilam nem cser6nek sz6mit, hanem aj6nddkozrisnak. Azt meg
nyilviin a felel6s vagyongazddlkodris miatt az Onkorm6nyzat nem teheti meg. Teh6t, hogyha ott
sz6lesltdsre keriil sor, akkor az val6szintleg kisaj6tit6s form6j6ban lehet. Mivel ez lak6tertilet m6r

viszonylag r6g6ta, ezdrt nagyon val6szinii, hogy nem a k6vetkez6 6vben fogunk belev6gni ebbe az

igen dr6ga kisaj6titdsba. Zir6jelben jegyzem meg, a tulajdonosok fgy a saj6t teriiletiiket sem tudjAk
hasznositani, de hAt ez legyen az o dolguk. 6 probl6m6juk. Azt mondja, hogy Hiilitzernd Veress

Katalin k6rdezte az Ikarus alatti erd6teriilet. Ugye az magentulajdonban van, sok embernek a
tulajdona, amennyire dn tudom, osztatlan kdzds tulajdon. Teh6t rdszar6ny-tulajdonosok vannak.

Az egy beerd6siilt teriilet, tal6n rlgy n6z ki, mintha tiltetett erd6 lenne, tehet lehet, hogy eza'60-as
dvekben 6pitett vagy iiltetett erdoteriilet. Az Onkormdnyzatnak r6szar6ny-tulajdona van, mert a...
'Biir, ebben a rdszben tal6n pont nincs is, hanem a m6sik oldalon van. Teh6t akkor ink6bb ezt nem

mondom. Az Onkorminyzatnak van olyan szrind6ka, hogy a Szilas-patak mellett erd6sit majd, de

ogye ez a teriilet erd6, tehet ifi m6r erd<isiteni nem kell. igy ea nem is fogjuk megl6pni. En nem

tAmogatom - 6szinte vagyok - oda szdllod6t, vagy 6ttermet erre a teriiletre. A jelenlegi dvezeti

besorolSs szerint sem lehet ott ilyet 6piteni. En nem hiszem, hogy ez lenne ott felt6tleniil sziiks6ges.

lJgye az a btife, ami az dnkorm6nyzat kdztertilet6n 6ll a Hermina utc6ban, az szerintem kell6en

kiszolg6lja az ott ker6kp6roz6 vagy fut6 embereket. Nyilv6n egy sz6lloda, az egy tjabb beruhaz6s,

de mondom, ajelenlegi dvezeti besorol6s szerint ott nem lehet. En szem6lyesen nem is tdmogatom.

Kordis Zsuzs6nak a kdrd6se Centi Bdlcs6d6vel kapcsolatban: Nos, h5t a, hogy a sziil6k semmit

nem tudnak, ez h6t nyilv6n az a sztlo nem tudja, aki nem ment el arra a sziil6i drtekezletre, melyet

a Bdlcs<ide hivott 6ssze. Ugye ott, amennyire 6n tudom... Akkor tudnak r6la. Tehiit ugye ahogy azt

kell, ilyenkor, amikor t6voznak dolgoz6k, vagy egyszere t6bben t6voznak, akkor nyilviinval6an
ftilmeriilnek kdrddsek, 6s ezeket a k6rddseket, ahogy aa kell, az lnt|zmdnyvezet6-helyettes, illetve
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maga az Int6zm6nyvezet6 megvAlaszolta a sztll6knek. Az 6n inform6ci6im szerint egy htilgy

kivdteldvel mindenki meg6rtette ds elfogadta az indokokat. Az az egy htilgy az 6n, 6s itt 0l
jelenleg. Az Intdzmdnyb6l egyszerre - 6n tudom6som szerint - az Egyesitett Bdlcs6d6b6l heten

t6voznak. A h6t t6voz6nak a majdnem fele, hiirom ember kistarcsai lak6, ds a...

Z Z ANNA - mikrofon n6l

Ez mfu egy kicsit Amyaltabb, mint amit a Facebookon irt, hogy mindenki Kistarcs6n lakik.

KOVACS PETER

Tudunk egyszerre is beszdlni, csak akkor majd sz6t adok Onnek. A probldma onnan ad6dik, ami

nem is probl6ma, hogy nyilt egy tlj bdlcs6de 6s annak a vezettije az lett, aki kor6bban itt dolgozott,

6s az 6 megszokott koll6g6it viszi oda 6t a bdlcs6d6be. Hilt ez egy termdszetes folyamat. Ma

Magyarorszagon nem lehet senkinek megtiltani, hogy munkahelyet v6ltoztasson. A feladata az

Onkorm6nyzatnak minddssze annyiban mer0l ki, hogy biaositsa azl, hogy mindig legyen

kisgyermeknevel6 a csoportban. Az Int6zm6nyvezetb thjdkortat6sa alapj6n ea meg is teszi, 6s

fogja biaositani aa, hogy a november vdg6n trivoz6 koll6g6k helyett rijak legyenek. De ezt a sztil6i

t6j6koztat6n el is mondt6k. 6rvezetri utc6b6l Csoma, j6l mondom? Csoba... Csaba! Bocsrfurat!

Rosszul irtam fdl! Csaba J6zsefirr, Zsemldkes utca melletti teriilet. Kicsit hosszabb leszek, mert ez

egy hosszu tdrt6net. Annak idejdn, 2006-ban, legalabbis ilyen messzire megyek csak vissza

egyeftire, ha nem baj. 2006 tavaszin, ugye a F6v6ros Kdzgyiil6s elfogadta a telepiildsszerkezeti

terv6t, melyben ez a teriilet mez6 gazdasSgi besorol6sri teriilet. Potenci6lis fejlesztdsi lehet6s6ggel.

A potencirilis fejleszt6si lehet6sdg az azt jelenli, 6s az volt akkor is benne, hogy bizonyos

infrastruktur6lis fejlesa6sek ut6n lehet ezt megtenni. A XVI. keriiletben, de egydbkdnt miishol is

Budapesten, ez Igy miikddik, hogy a tertilet tulajdonosai infrastruktu16lis fejlesa6sbe belev6gnak,

0n is mondta, hogy gyiijttittdk ene a p6nrt, ds amikor ez megvan, akkor nyilv6n lehet ebb6l

lak6tertilet. Id6kdzben a F6v6rosi dnkorm6nyzatnak a gondolkodasa megv6ltozott, ezt m6r nem

akarta lak6tertilett6 sorolni. En beszdltem az akkori frpolg6rmester-helyettessel err6l szem6lyesen.

6 azt mondta, hogy volt a lak6knak l0 6viik. Ha eddig nem l6plek, akkor ez a helyzet, akkor

val6szinfleg nincs ilyen igdny. En mondtam, hogy szerintem van ilyen igdny, mert engem

megkerestek. A F6v6rosi onkorm6nyzat ugye megkiildte vdlem6nyez6sre a teleptildsszerkezeti

tervdt. A keriileti onkorm6nyzat nem tamo gatta ezt a Javaslatot, amit elfogadott a F6v6ros, hogy az

erd66vezet legyen. Kifejezetten ldlhivtuk a figyelmit a F6v6rosi Onkorm6nyzatnak, hogy ez

szerintiink nem j6 l6p6s. Kifejezetten kdrte a kertileti 6nkorm6nyzat, hogy ezt ne tegy6k, ds

mindenf6le k6rtdritdsi ig6ny6l elhat6rol6dtunk, mert, hogy mi nem t6mogatjuk ezt a m6dositast'

Ennek ellen6re a F6v6rosi flnkormdnyzat besorolta ennek a tertiletnek egy rdszdt erd66'vezetbe.

Akkor megkerestek a lak6k azzaL hogy legyen lak66vezet. En elmondtam, hogy lak66vezet akkor

lehet, hogyha kiil6nbdz6 fejlesadsek megval6sulnak. Most m6r ugye e^ szab lyozta ajogszab6ly,

ds telepuldsrendez6si szerz6d6st kell kdtni az onkormanyzattal, amiben rogzitik, hogy melyik

fdlnek, milyen feladata van, 6s kinek mit kell ell6tnia ebben az ugyben. A lak6k vdgtil ezzel a

teleptildsrendezdsi szerz6d6ssel, ber elktlldtiik nekik, hogy milyen felt6teleket kell biaositani,6s

talitn mdg szerzbdds mint6t is adtam egy korAbbi ilyen teriiletr6l, v6gtil ezzel nem jtittek, mert amit

0n is mondott, ugye az volt a minimrllis igdnyiik, hogy akkor legyen legalSbb mezdgazdasa,gi
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F MIKLOS
Most j6? Teh6t ugye a kertileti lapban volt a felhiv6s, hogy majd lesz ez a jlrdafehij itds. Es 6n
jeleztem, ne haragudjanak, hogy nem tudom a k6pvisel6knek a nev6t, valakinek, hogy akkor 6n

szeretn6k. Mdg azt is jeleztem, hogy 6n megcsin6ltam a t6rkdvet ahiv el6tt, de termdszetesen, ha

majd ea csinrllj6k, 6n ezt ftilszedndm, mert felhaszn6lom majd az ingatlanomon beltil...

KOVAC S PETER

Ja. most mdr 6rtettem, drtettem.

FREI MIKLOS
Es azt6n jdttek, m6r a kivitelezdskor, 6s mondtam, hogy de j6 hogy j6ttek, mikor csin6ljrik el<ittem?

Mert a 6-osn6l kezdtdk

FREI MIKLOS
Mondt6k, hogy el6ttem nem csin6lj6k, h6t milyen szdp ez a jhrda.

KOVACS PETER

Igy van!

FREI MIKLOS
6s ut6na lett az, hogyj6, h6t akkor azdrt szeretn6m. Mondt6k, hogy nem lehet, csak, ha kifizetem

sajrlt pdnzb6l. Most ez mindegy vdgiil is, a kdrdds az nem erre ir6nyult, hanem, hogy tudn6m a

v6llalkoz6t megfogni?

20

tertiletre visszasorolva. A K6pvisel<i+estiiletiink ddntdtt ebben, t6mogatta a lak6k kdrdst, hogy
mezlgazdas{gi teriiletre visszasorol6sra keriiljdn. Ennek ellendre a F<ivrirosi Onkorm6nyzat nem
sorolta vissza mezlgaz/rasbgi teriilettd. 6szintdn sz6lva, a keriileti 0nkormdnyzat ennyit tehet
ebben az iigyben. Ugye a ddnt6s a F6v6rosi OnkormriLnyzat6. Mi mindig tiltakoaunk, 6s mindig
javasoltuk, amit a lak6k javasoltak fel6nk, teh6t mi a lak6k oldal6n 6lltunk. A F6v6rosi
Onkormrinyzatot nyilv6n be lehet perelni. Gondolom, ahogy mondta is, besz6ltek jog6szokkat,
ett6l mdg nem lesz mezogazdasdgi teriilet. F6leg lak6tertilet nem lesz aj6v6ben, de hogyha ez6rt
Ont k6r drte, akkor nyilv6n a ddnt6shoz6t ez iigyben perelheti ilyen m6don. Nem perelheti? Jegyz6
rir meger6sitett, hogy jogilag ez lgy van. Csdbdr utc6b6l, Frei Mikl6s, j6l mondom? Frei Mikl6s.
J6rdafelrijitas. Tehet j6l 6rtem-e a helyzetet? 0n a 4-es sz6m alatt lpitkezett, megcsin6lta a jrird6t
tdrkob6l. Az Onkorm6nyzat ugye ment j6rd6t javitani a 6. vagy a 8. eld. ott megcsiniilta az
aszfaltos j6rd6t, gondolom dn, ds On saj6t pdnzdn meg6llapodotr az Onkormiinyzat kivirelez<ij6vel,
hogy a 4. el6ft is megcsin6lja aszfaltb6l ezt a jirditt. Teh6t 0n fizette a...(?) ...Hogyha tudok
v6laszolni, akkor meg6rtem a probldmiit, tessdk mondani! De tessdk idejdnni, mert hangrdgzitds
folyik.

KOVACS PETER

Igen !



EI MIKLOS
A 4-es el6tt, de a 6-os el6tt igen.

KOVACS PTEER
Azt 6n intdzem.

KOVACS PETER

Akkor nagyon gyorsan int6zem.

FREI MIKLOS
Rendben!

KOVACS PETER

MfuiautcaTT -bol G6rdonyi Zsolt. Lapos tet6k, 6pi. .. lapos tet6s h6zak 6pitdse. Nekem sem tetszik.
Lapos tet6s h6zak nagyon r6g6ta vannak egy6bkdnt a keriiletben. Ezt onnan tudom, hogy a

nagyb6ty6mnak is ilyen h6za van a '70-es 6vekb6l. A lapos tet6s hdzak dpitdse az egy divat.
R6szben. Ugye mostan6ban ez a modem dptiletek, ezek 6ltal6ban m6r, m6r lapos tet<isek. Nem
v6letlen az, hogy a keriileti Onkormdnyzat ugye rendeletet alkotott, k0telez6 is volt neki, de

rendeletet alkotott r6la, hogy melyik kertiletrdszben milyen fajta be6pitds lehet. Vannak olyan
tertiletek, ilyen hagyom6ny6rz6 kertv6ros jelleggel, ahol nem lehet pdld6ul lapos tet6t, s<it meg is

mondjuk, hogy minimum 30 fokos tet6haj l6ssztiggel lehet 6piteni ingatlanokat. 6n mondta a M6ria

utc6t, fejb6l nem tudom, hogy a M6ria utca az melyik dvezetbe esik, de mivel ez a rendeletiink, ha

j6l emldkszem tavaly l6pett 6letbe, 6s a kor6bban 2 dve kdrt dpitdsi engeddlyek m6g dwdnyesek,

tehdt val6sziniileg, hogyha el6tte k6rt6k a lapos tet6s hia 6pitdsdt, akkor az m6g szab6lyos azon a

teriileten. Ha a szem6lyes v6lemdnyemre kivrincsi, hogy vajon mi6rt csin6ljAk ezt. Szerintem a

k6vetkez6 van mdg6tte: Amennyire 6n l6tom, a lapos tet<is dpiilet 6ltal6ban emeletes. Teh6t

legal6bb k6t szintje van. Ugye a XVI. keriiletben igen szigorrl az ipitdsi szab lyzat. Meg van

hatirozva az dpitm6nymagassrig. Pont igy hatirozta meg a kertileti Onkorm6nyzat az lpitmdny
magass6got, hogy bizonyos helyeken, ahol alacsonyra, mondjuk 5 ds f6l mdterre vettiik, ugye k6t

norm6lis szint az ugye 3 mdter - 3 mdter, tehdt az 6 mdter. Pont rigy hat6roauk meg, hogy ne

lehessen emeletes h6zat 6piteni, a tervez6k viszont igen iigyesek. Ugye egy mdtert fiil lehet tdlteni

2l

KOVACS PETER
Hiit erre, erre pr6briltam riivezetni, hogy amit On rendelt meg a v6llalkoz6t6l, azt 0n tudja rajta
behajtani, amit mi rendeltiink meg, ds 6n aa mondja, hogy megrepedt, azt mi tudjuk behajtani. Es
a k6rdsnek megfelel6en dn a v6llalkoz6t6l megpr6b6lom ezt a munk6t behajtani. De mivel 6n
rendelte meg kdzvetlentil a v6llalkoz6t6l, 6n 6ll jogviszonyba vele, mi nem dllunk arra a 4-es
sz6mra jogviszonyba.

FREI MIKLOS
Rendben, csak mert ugye lej6r a garancia, p6r napon beliil, az6rt.



a teleke, ftildet, ez6rt megemelik a ftildet a h6a6l ftilfele mondjuk 50 centire, ds mdris belefdr a 6
mdter, 6s akkor kdt lapos tet6s dptiletet, vagy kdt lapos tet6s szintet meg tudnak csintilni. Es igy -
h6t hogy mondjam finoman - a kiskapukat megtal6lva lpitik ezt a lapos tet6t. De ezt
megsziintetttik. Ugye el6irtuk, hogy most m6r nem lehet ftilttilteni, illetve az eredeti terepszinthez
kdpest mennyivel lehet fttlt6lteni, teh6t ezt a kiskaput m6r bezrirtuk. Nagy val6szintisdggel akkor
marad m6r csak a divat miatti lapos tet6 6pit6s. De mondom, van a keriiletnek j6 ndh6ny olyan
rdsze, ahol ez meg van tilwa, teh6t nem lehet lapos tet6s h6zat 6piteni. Lengyel Patrik, Orsika t6rr6l
kdrdezi a M6ty6sftildi Rept6r. A M6tydsfiildi Repteret szabadon hasznilhatj6k a keriilet lak6i
driftelni is ki szoktak menni, ugye ott van egy viszonylag nagy betonos r6sz. Ezl szokt6k erre
haszn6lni. Szemdly szerint nekem ezzel nincsen probl6m6m. Azzal viszont, ami szemetet
otthagynak maguk ut6n, azzal van. Jogos ftilvet6s ugye a kuk6k, szemetesek kihelyezdse, a
probl6m6m ezzel az, hogyha ez megtessziik, akkor ugye aa a kuk6kat arra fogja biztatni az
embereket, hogy m6g tdbben menjenek ki, ds vigydk ki a szemetiiket oda. Nyugat-eur6pai
orsz6gokba inkrlbb m6r az van, hogy mindenki vigye haza a sajdt szemetdt. Es ott az emberek haza
is viszik a saj6t szemetiiket az ilyen teriiletek6l. Az Erzsdbetligeti uszoda parkolisa. lJgye az
Erzsdbetligetben mag6ban rengeteg parkol6hely van. Az Onkormdnyzat is alakitou ki rengeteget.

Allitom Onnek, hogy nincsen messzebb, mint a szomsz6dos utciban val6 le6ll6s. Mert pdld6ul ott
van az Egyetem dpiilete 6s a Campusa kdztitti hetvenvalah6ny f6r6helyes parkol6, vagy ofi val az

MLTC p6lya mdgdtti, vagy m6g a prilya 6s az uszoda kdzdtti parkol6 is. T6j6koaat6 t6bl6kat is

kirakott az 0nkorm6nyzat, hogy hol vannak m6g parkol6helyek, hogy ne a szomsz6dos utc6kban
parkoljanak. Ennek ellen6re midrt, nem tudom, ilyen az ember, szereti a legegyszeriibb m6dot tal6n
megtalilni, mert egy kanyart m6r nem akar bevenni, ezdrt meg6llnak a szomszddos utc6kban.

Amellyel nekem nemcsak az a probldm6m, hogy az ott lak6nak a hriaa eld be6llnak, hanem, hogy

zdldfeliiletre parkolnak. Ugye a zdldfeliileti parkol6s az tilos. A kdztertilet-feltigyel6ket dn

megkdrtem arra, hogy els6 k6rben figyelmeztessdk az aut6sokat egy cetlivel, hogy zdld feliileten
parkol, m6sodik iitemben viszont biintessdk meg 6ket, hogy aki zdldfeliileten parkol, az ne

parkolhasson. A tapasztalat sajnos az, hogy nem az uszodiba jir6k, vagy nem csak, vagy csak

rdszben az uszod6baj6r6k parkolnak oda, az ott tak6k is oda parkolnak a zdldfeliiletre. igy tdbben

reklam6ltak a lak6k koztil, hogy a saj6t haza el6tt parkolt, mii( biintetik 6t meg? Elmondtuk, hogy

zdldfeliileten nem lehet parkolni. Ebben is egy6bkdnt v6ltoztatott a Kdpvisel6-testtitet iddn. Ugye

eddig arr6l, az volr a szab6ly, hogy csal6di h6zas 6vezetben, telken beltil l, azaz egy darab

parkol6helyet kell biaositani ingatlanonk6nt, illetve lak6sonk6nt. A v6ltozas az [ett, hogy most

mrir kettrlt kell, mert az dlet olyan lett, hogy ugye legal6bb kett6 aut6 van m6r egy csal6dba, ha nem

esetleg tdbb. Ugyhogy most m6r az rij dpitdsi enged6lyekn6l m6r kett6, amikor dletbe l6p janu6r

l+6l,jdv6 6vjanu6r l-t6l ez a szab6ly, akkor m6r csak figy lehet dpftdsi enged6ly szerezni, hogyha

lakSsonkdnt kett6 darab parkol6t telken beliil oldanak meg a lak6k. Katymir kozzel kapcsolatban.

Igen, megl6t... Ut6lagos visszan6zhetos6g. Nem tudom, mi6rt nincs az dnkormdnyzat weboldal6n

fijnt az 0nkormrinyzat testiileti iil6sdnek hangktizvetitdse, szerintem annak ott kdne lennie. Hogyha

2018-as az utols6, ez hiba. Ea, ezt javasolni fogiuk. En igy drtettem a kdrddst. Ugye 0n mdg

vide6-visszan6zdsi lehet6s6get is kdrt. J6l 6rtem, Patrik? De akkor friradjon ide, hogyha nem j6l
6rtettem.
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LEN L PATRIK
Az Onkorm6nyzatnak a weboldal6n ott csak 6t6ben lehet hallgatni a testiileti til6st, az
onkorm6nyzati.tv weboldalon pedig lehet6sdg van arra, hogy az dnkormdnyzatoknak a testiileti
iil6sei visszahallgathat6ak legyenek, 6s itt van 2018-as felvdtel az utols6.

KOVACS PETER
Ertem I Ez az onkorm6nyzati.ty az azt hiszem, az egy magrinv6llalkozris, teh6t M nem az
onkormiinyzat maga, teh6t ott nem tudom, midrt nem rakj6k ki. Gondolom, p6nzt kemdnek az
0nkormiinyzatokt 6l az6rt, hogy ea megteszik, 6s val6sziniileg az }nkormanyzat nem akart erre
6ldozni. Szemdlyes v6lemdnyem az, ds a Kdpvisel6-testiilet tagjainak tdbbs6g6t meggy6aem err<il.
Parlamenti tapasztalatom az, hogy amikor tv-kdzvetitds van, akkor mindenki szerepelni akar, ds ha
kell, ha nem, akkor beszdl. Es a munka roviis6ra megy, az drdemi munka rov6s6ra megy ez. Es dn

nem szeretndm, ha a keriileti Onkorm6nyzat Kdpvisel6+estiilet6nek iil6se a munka rov6s6ra
menne, az6rt, mert az emberek szeretik magukat kitni vissza az intemeten vagy a tv-ben, ds

szerepelni is szeretndnek. Hangrdgzitds van, sz6 szerinti jegyz6k6nyv van, ea mindenki utriLna

megn6zheti a sz6 szerinti jegyz6kdnyv biaos, hogy ftinn van az dnkorm6nyzat oldakin, de a
prirtpolitikai szerepl6seke dn szemdly szerint nem adok lehet<isdget az Onkorm6nyzat
Kdpvisel<i-testiiletdnek iil6s6n. K6cz6n K6roly rir, J6vorfa utcrib6l. Eg6szsdgiigyi dolgoz6kat az

onkormSnyzat, a XVI. keriileti Onkormdnyzat nem rendel sehova. En egyetlenegy embert sem

rendeltem egyik helyr6l a m6sika. Nyilv6n ez egy kormdnyzati diint6s. Ugye a koronavirus
j6rvany helyzetben ez egy elv6rhat6 6llami beavatkoz6s, hogy ott, ahol szorit a cip6, oda

rendeljenek 6t embereket. Amennyire 6n l6tom a kormanyzati vddekez6st, mindent megtesznek

annak drdekdben, hogy kell6 sz6m[ orvos legyen megfelel<i helyen, 6s kell6 sz6mri 6pol6 6s

ldlegeztetd g6p, ds minden egy6b, ahol sztiks6ges, hogy a koronavirus j6rv6ny elkeriiljtik. Innen
ndzve m6sodlagos az, de csak innen n6zve, hogy a Szakrendel6be, akkor 2 vagy 4 6r6t tud rendelni
ak6r egy orvos, vagy mennyit, mert, hogy a legfontosabb az ember6let, 6s a legnagyobb vesz6lyben
val6szfn[i a koronavirus j6rv6ny kdvetkeztdben a koronavlrusos jirtflnyk6rhizarkban van

ellSt6sban. lgazgat6 asszony taj6koaat6sa, ami m6r a Szakrend eli5 lgazgat6 asszonydnak

tdjdkoaat6sa szerint a XVI. keriiletben nem rendeltek mdg el kdzpontilag se orvost, se 6pol6t. A
lehet6sdge ennek megvan. lgazgat6 asszonynak a feladata az, hogy ezt meglehet6sen neh6z

munk6val pr6b6lja p6tolni,6s biztositani a helyi szakell6t6st. Szerintem kell6en ftilkdsziilt arra,

hogyha nem is ugyanazon az id6mdrtdkben meg szinvonalon, de biztositsa az ellitist, vagy
megoldja a^, hogy ezt hogyan lehet m6sk6pp biztositani. Kocz n ir mrisik k6rddse, hogy a

Polg6rmesteri Hivatalban koronavirus fert6z6s van. Nincsen. A Polg6rmesteri Hivatal dolgoz6i
kdzijtt vannak, olyanok, akik 6testek a koronavirus j6rv6nyon. Haj6l eml6kszem, akkor dsszesen

hatan vannak,6s mind a hatan ftilgy6glultak ebb<il a betegsdgb<il. Mint ahogy l6thattek, ugye...
Tessdk? Mint ahogy lathattAk, hogy a Polgrirmesteri Hivatal el6g er6teljesen vddekezik a

koronavirus j6rviiny ellen. 0n6k is csak maszkban jdhettek be, 'b6r Mizsei rir nem k6rdezt6k meg

m6r megint a portiin, hogy midrt nem hozott magiival maszkot, 6s nem adtak neki, hogyha kdrt

volna, mert el sem jutott idiig. Ez hiba. De Mizsei rir nagyon iigyesen tud mindig 6tjutni ezen a

ponton, de ezt csak a vicc rdsze volt. De emellett ugye maszkban tudnak bejdnni, kdzfert<itlenitds,

6s h6mdr<i, testh6mdrsdklet m6rds ut6n tudtak bejdnni. Rendszeresen fert6tleniti az 0nkormrinyzat
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a kiil6nb6z6 helyis6geit, leginkribb azoknak a kdzforgalom szitmdra adott r6szeket, mondjuk
kilincset, meg egy6b ilyeneket, tgyhogy itt, mag6ban a Polgrirmesteri Hivatalban nincs ilyen. A
KormriLnyhivatal gondolom hasonl6kdppen j6r el, de az nem az Onkormrlnyzathoz taftozik.
Uvegetejii buszviir6k. Ugye a buszv6r6kkal legink6bb egyel6re nem az volt a probl6ma, hogy
milyen teteje van, hanem, hogy van-e, vagy sincsen. Ugye kor6bban... Itt kett6 kell vdlasaani k6t
dolgot. Ugye egyrdsa van a F6v6rosi Onkormiinyzat tulajdon6ban lev6 f5rit, meg van a keriileti
Onkorm6nyzat tulajdonriban lev6 fbtt. A kertileti dnkorm6nyzat csak a keriileti OnkormdLnyzat

tulajdonriban lev6 ftiutakkal kapcsolatban tud elj6mi, ott is eldg bonyolultan, hogy lehessen oda
buszv6r6t telepiteni. A F6v6rosi Onkorm6nyzat tutajdon6ban lev6 utak, Csdmdri [t, Szlovdk irt,
ilyen k6rd6sek voltak kor6bban, az F<ivdrosi 0nkorm6nyzathoz lrrrtozik. Ott a kertileti
Onkorm6nyzatnak nincsen rehat6sa, hogy dpitenek, bontanak, vagy milyenfajta buszv6r6t

telepftenek. Ugye a kor6bbi buszv6r6 tizemeltet6 cdg, akik telepitett6k saj6t kdlts6gen a buszv6r6t

ds nem fizettdk m eg azl akdztertleti haszn6lati dijat, amit egydbkdnt a mijog6rtelmezdsiink szerint

meg kell fizetni a kdztertilet haszn6latiidrt, azoknak fiilmondtunk,6s egy rij szerz<iddst kdtdttiink
egy rij buszv6r6 tetepit6 cdgget, ds ez telepitett is, haj6l eml6kszem 52 olyan helyre is buszv6r6t,

ahol eddig nem volt. Ezeknek a buszvdr6knak a teteje iivegb6l van, de stitdtitett 0vegb<il, mely

ugye biaosit kell6 v6delmet a napfdny ellen. Az es6 meg a h6 ellen is, teh6t szerintem az nem

probldma, hogyha iivegletejii a buszvrir6. Persze jobb lenne, hogyha zdld lenne, ds a zOld annyira

benond a buszvdr6 tetej6t, hogy nem esne 6t rajta az es6, de itt mdg nem tartunk. Nem j6l 6rtettem

volna kdrddsdt?

DOPA ISTVAN - mikofon ndlktil
De j6l drteue a k6rd6semet, a k6rd6sem arra vonatkozott, hogy ez hat6stalan, teh6t hi6ba van rajta

fekete f6lia, ...(?)

KOVACS PETER

H6t nem tudom,6n aLi,rilltam tdbbsztir is, egdsz napsiit6sben, 6s mellette melegebb volt, mint ez

alatt. De lehet, hogy csak az 6n h66rzetemmel van probl6ma. Valamennyit biaos segit, mert h6t

kill6nben mi6rt csin6ln6nak ilyen h6v6d6 f6li6t?

DOPA ISTVAN - mikrofon n6lkiil
...(?) gondoltam, hogy p6ldriul kisebb mdretti buszmeg6ll6ka lett kihelyezve, a teteje annak hiirom

embemdl tdbb, mdg kett6 is alig fdr el . ...

KOVACS PETER

Igen, mert ugye a kor6bbi szolg6ltat6 oda nem is volt hajland6 ugye buszv6r6t rakni, teh6t ott nem

volt. Mert kicsi a hely. Teh6t nem fdr el. Ugye a busz [irszelvdnydbe ugye nem l6ghat be ez a

buszviir6, teh6t enn6l nagyobbat nem tudunk telepfttetni. Ez isjobb, mint a semmi, tal6n, legal6bb

is rengeteg k6szdnri e-mailt, meg barrlti v6llveregetdst kapok emiatt, hogy v6gre van ilyen. Pdtd6ul

a J6kai utcdban is sikeriilt ilyet telepiteni. Nyugdijasok, nagycsal6dosok sz6m6ra a fiit6si

tdmogatrisba a keriiteti Onkorm6nyzatnak 2007 6ta van t6mogatiisa. Ugye a fiit6si id6szakban 4

h6napra, havonta 4.000.- Ft-os temoga6st adunk a fiit6shez azoknak, akik anyagilag erre
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TOBBEN B KIABALVA
Katym6r k<iz.

KOVACS PETER

Igen, igen, 6rtem, csak nem tudom, hova irtam ftil. Pillanat tiirelmdt! Igen, mocsaras teriilet. A

ktirzeti k6pvisel6kdnt Mizsei rirral besz6ltem, szerintem egy j6 kompromisszumot ktitdtttink. A
jdvri 6vi kdltsdgvet6sben, hogyha Kdpvisel6 tr javasolja, akkor meg fog maradni az a teriilet,

bizonyos kompromisszumok 6rrin. A teriilet fejleszt6sdt is kivrinjuk. Ugye ott azt m6r tal6n

mondtam, tal6n 6nnek is, ugye hogy ott az 6ti r6t meg akarja lpileni az onkorm6nyzat a patakon

keresztiil egy gyalogos 6tj6r6nak. Ennek a tervei elkdsziiltek. A pdnzdsszegeket keressiik majd

ehhez. Fest6k. Biztos tudjuk hasznilni, de amit tetszett mondani, az hatalmas mennyisdg. Teh6t

amikor az $nkorm6nyzat valamit fiilijit, akkor az fgy t6rt6nik, hogy mi kdzbeszerzdsi eljar6st

irunk ki 6s fiiv6llalkoz6kat keresiink. Nyilv6n 6 veszi meg a fest6ket, a szakembereket, meg

mindenki m6st. Tehrit mi nem t6rolunk fest6ket csak azdrt. Y an ugyan a Keriiletgazda Szolg6ltat6

25

r6szorul6k. A kaz6ncsere-program, az szerintem 6llami feladat, teh6t mi kicsik vagyunk ahhoz,
hogy mag6nembereknek a giukazdnj nak a cserdl6sdhez t6mogat6st adjunk. Szerintem ez 6llami
feladat, 6s szerintem lesz is ilyen program. Mint hogyha hallouam is volna, hogy
fiitds-korszeriisit6sre lehet majd pdlydzni, tal6n mdg a fiiv6rosi rdgi6ban is. Ugye kordbban az

elmaradottabb eur6pai uni6s rdgi6kban lehetett uni6s pilydzaton nyemi p6na. Pdld6ul ezdrt volt
az, hogy a budapesti k6rhrizakban nem volt lehet6s6g uni6s piilyrizaton k6rhdzfejlesadsre, mert
ugye - hrit hogy is mondj6k - fej lett rdgi6nak, fejlettebb rdgi6nak szimitott Budapest 6s Pest

megye, 6s ez6rt van az, hogy p6ld6ul most az Egdszs6ges Budapest Progmmban nem eur6pai uni6s
p6nzb6l fejkidik p6ld6ul, mondjuk a Szakendel6, hanem korminyzati forr6sb6l. Moln6r N6ra
kdrdeae a Cinkotai Eg€szsdgh6z. Fdlmeriilt az orvosokkal Alpolg6rmester asszony egyeztetett, a

vdgso megold6s nem portaszolgrilat, hanem kaputelefonnak a kihelyezdse volt. Erre az

draj6nlatokat megkaptuk. A ddntds hamarosan megsztiletik ez tigyben. Csobaj-b6nya melletti
dnkorm6nyzati ter let. Ugye ott van egy teriilet, ahol az dn elkipzel€seim szerint, de ezt a
Kdpvisel6+esttilet mdg nem vitatta meg, nyugdijas otthont szeretne dpiteni az 0nkorm6nyzat.
Legal6bbis 6n fgy gondolom, hogy ez egy jb 6tlet lenne. Egyrdsa j6 helyen van, viszonylag

kdnnyii megkdzeliteni, de az6rt nincs nagy 6tmen6 forgalom. Csendes helyen van, 6s bentlak6sos

nyugdijas otthonnak kivril6 ez a teriilet. Ennekem ez a tervem, azt6n megl6tjuk, hogy a
K6pvisel6-testtilet, majd ha eljdviink oda, akkor majd mit sz6l ehhez az ltlethez. A M6ra Iskol6n6l

a parkol6: ugye olyan bej6r6t tudunk adni, ami a ktjzteriiletnek a vonaleb6l ad6dik. Ugye ott

egyrdszt egy lejt<is it van, mdsrdszt a telek magasabban fekszik, mint az [t, ezt kellett 6thidalni.

Val6ban eldg meredeke sikeriilt, ezdrt most az utat 6piti 6t az 0nkorm 6nyzat, ugye Ktimyeind R6tz

Katalin kdrzeti k6pvisel6 megkeresett ezzel a probl6m6val, ds a Kdpvisel<i asszony k6rds6nek

eleget tdve, az utat, ftszintet megemeljtik egy kicsit, hogy kevesebb legyen a bej6r6si magassig az

aut6k szamera 6s igy akkor val6szinrileg tdbben fogiik majd haszntilni. Igen! ... H6t m6r megy!

...H5t szerintem ez egy hdt, nem kell tovribb virni 16! Fejb6l nem tudom, ne haragudjon a

megrendelds d6tum6t, de nem hinndm, hogy sokkal tovebb artana. Es taldn 0n volt az utols6

k6rdez6, els6 kdrben.



Szervezetiink, aki javit ktil6nbdz6 int6zmdnyeinket, sziimukra bizonyira sziiks6ges lehet ez. Ha
megengedi, a vdg6n elkdrndm a telefonsz6m6t ds akkor tisszektitdm ennek a Szervezetnek a
vezetdjdvel, ds akkor megl6tjuk, hogy mit tudnak, mennyit tudnak ebb6l hasmositani. 6rtem.
Kdszdnjiik a felaj6nl6st! Azt hiszem a v6laszok elfogytak. Mrisodik ktirre, tessdk parancsolni! A
h6rom hdlgy 6s ut6na a fiatalember!

PORDA ERIKA
Nekem csak egy kieg6szit6 kdrddsem lenne. Gizella t6r. Hogyha j6l 6rtettem, akkor j6v6re a

rendeletm6dositas utrin m6r a ktizdss6g gondolkodhat azon, hogy beadj a ezt az 50 %o-os pdlyi,zatot,

hogyha egy ldpcs6h6z pilyizik, akkor is. Illetve az lenne m6g a k6rd6sem, ami fgy felmeriilt a
v6lasz6b6l, hogy mondta, hogy pAlybzatir6 c€ggel piiyia,Lak az fillami tamogatasra, hogy az

dnkorm6nyzati tamogatdsra kdtelez6 a phlyiuatiro c6g? Hogy tigy kell sz6molni, vagy beadhatja a

hdz is ezt a megirt pdly'zabt, merthogy ez igy, igy nem volt teljesen tisaa 6s nem deriilt ki.
Egy6bkdnt visszat6rve arra, 6n tdnyleg kiv6ncsi lettem volna a kdpvisel6kre, illewe ak6r a

tdbbieke is, akik itt maradnak, csak nem tudom, hogy a k6s6bbiekkel mris kdzmeghallgatiison sem

lehet, akik itt vannak, t6liik sem lehet kdrdezni semmit? J6! Kdszdndm sz6pen!

B

K6sz6ndm szdpen! Amiket kdrdeztem, azzal kapcsolatban a Helytdrt6neti Gyiijtemdnnyel
kapcsolatban, az lgazgald r1r,6n fgy tudom, hogy december 3l -ig marad,6s nem szeretne tov6bb

maradni, de lehet, hogy megvriltoztatja a vdlemdnydt ett6l fiiggetleniil. Ez tov6bbra is kdrdds.

Hogyha a kiirtak, a takarit6i 6ll6shelyre egy pilydzatot, akkor ana nem irtak ki, de a gondnoka

kiirtak, akkor, akkor a kdt - hogy mondjam -szakmai munkat6rsi posztra nem fognak kiimi? Teh6t

eza, ezakerdds, illetve, hogy akkor ezek szerint a Vill6nyi P6tem6l most jelentkeznek az emberek

igy magukt6l,6s akkor 6 v6logat, mikdzben esetleg nem 6 fog veliik dolgomi. Illetve, hogyha

mdgiscsak elmegy a Vill6nyi Pdter december 3l-gyel, akkor tervezik-e [gy, mint eddig, hogy

6nkormrinyzati meghallgatris utiin az Onkorm6nyzat d6nt err6l, vagy most m6r, hogy rij
munkriltat6si rendszer van, nem igy lesz ezentril. Facebook-kal kapcsolatban, a Facebook-f6rum

csopo(okkal kapcsolatban 6n azt gondolom, hogy mindenkinekj6t tenne, hogyha az emberek nem,

nem pletyk6lgatnrinak, 6s pr6b6lkozn6nak kital6lni a vilaszokat a bizonyos teljesen egydrtelmiien

megv6laszolhat6 dolgoka. Azt gondolom, hogy ea drdemes megfontolni, hogy egy

dnkormrinyzati munkat6rs alkalmankdnt rtnezzen,6s egy teljes, kerek v6laszt adjon egy-egy

k6rd6sre, ne egy f6lmondatosat. Most kipr6b6ltam. irta a, Onkorm6nyzatnak a, itt az el6bb az

Onkorm6nyzat oldal6ra, de nem lehet r6imi, 6s amikor, teh6t 6n csak rigy tudok (mi, vagy kdrddst

feltenni, hogyha van egy poszt, amit kirak az onkormri,nyzat saj6t oldal6ra, 6s arra oda lehet

kommentelni, de 6n a^ tapasztaltam, hogy amikor k6rdeztem valamit, akkor arra nem volt v6lasz.

Teh6t erre bizonyfua nem volt energia, hogy ezeke v6laszoljanak. Teh6t 6rdemes erre szerintem

egy picit tdbb energi6t tenni. A M6ty6sfttldi repiil6tdrrel kapcsolatban elhangzott, hogy

Polgiirmester rir nem tud r6la, hogy vannak ott vddett ntivdnyek ds 6llatok, 6s 6llit6lag, hogy sokan

dsszekeverik a hat6rokat. Ez ut6bbival egyet6rtek. En ugye azzal kezdtem, ezt, hogy

szakdolgozatot ir6 keresett meg engem, aki pedig megfelel6en tij6koz6dott a tdm6ban,

szemdlyesen kiment a megfelelo szakemberekkel, 6s sz6molgattiik az iirgdket, meg a sisakos
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KOVACS PETER

Fiatalasszony, tessdk parancsolni, 6s ut6na az At, €s utAna lir, ds utiina sz{pen sorba az urak,

t[irelem.

KORDAS Z UZSANNA
A Centi b<jlcsivel kapcsolatban sdrtegethet Polg6rmester [r engem nyugodtan, nem fogom

ftilvenni!

KOVAC S PETER

Ne haragudjon, nem volt ilyen sz6nddkom 6s 6n nem is drzem tgy, hogy megsdrtettem volnal

KORDAS Z UZSANNA
T6lt.ink egyetlen egy sztil<' nem 6rtette meg ezt

KOVACS PETER

Het 6n ezt a t6j6koztatrist kaptam.
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s6sk6kat, meg nem tudom micsodikat. Teh6t, hogy ez egy tdny, hogy ott vannak vddett ndvdnyek

6s 6llatok. Esetleg drdemes ez irint tirjdkoz6dn i. Hogyha kideriilne Polg6rmester [r sz6m6ra is,

hogy val6ban itt vannak vddett ndvdnyek 6s Sllatok, b6rmit befoly6sol-e ez a v6lem6ny6ben, hogy

esetleg vddett6 nyilv6nithatjrik-e a teriiletet? Illewe, hogyha nem, akkor ugye az mondta, hogy ,,ez

egy csaLidi eziist", 6s a ,,rosszabb id6kre tartogatja". Mit jelent ez konk6tan a rosszabb id6ke
tartogatAs? Mi tdrtdnhet olyankor? Illetve ami mdg felmertilt, hogy ugye amit emlltettem, hogy

ezen a bizonyos Kertv6rosl Vigass6gok rendezv6nyen a m6ty6sfiildi csapat megnyerte, ds nem

mondt6k akkor nekik, hogy ilyen nem lesz, hogy a Repiil6t6ren lesz egy kis komfortos(t6s. En, van,

van ugye a term6szetvddri hozziritllirs, hogy semmit nem csin6lunk egy teriilettel, a teljes

term6szetvdd6, 6s van az, amikor egy picit csin6lhatunk vele, az, hogyha kirakunk egy szemetest,

term6szetesen az azt jelenti, hogy ut6na azt rendszeresen iiriteni kell. Ez, ezen tdnyleg el lehet

gondolkodni. A parkolSssal kapcsolatban pedig most vannak ott parkol6k, tehet van valami, csak

ugye rissz-rossz, gidres-gddrtis. Es ugye, mivel tavaly is volt m6r, vagy az iddn volt, most nem

tudom, dnkorm6nyzali rendezrtdny is, teh6t sokan bemennek oda ds ott parkolnak. Ezt csak erre

meriilt fel 6tletk6nt, hogy mit tudom 6n, hogy csak liildmunk6val rendbe tenni. 0 gyhogy eza, ez a

k6rdds. Es Jdgcsamokkal kapcsolatban pedig nem drtem pontosan, hogy mi az a mag6nrit, amin

kereszttil 6 bemehet. Teh t az Ujsz6sz utca 45/B. fel6l a Habcs6k Cukrriszda fel<il lehet bemenni

oda ajdv<iben? Teh6t, hogyha majd etkdsziil ez a Jdgcsamok, akkor onnan lehet behajtani? Vagy

esetleg a L6gcsavar utca elej6r5l van valami titkos rit, amit ugye 6n mondjuk nem l6tok kivtilr6l,

azon kereszttil tehet, teh{it, hogy ki lehet-e hagyni a Ldgcsavar utc6t abb6l, hogy ana menjenek az

aut6k? Es mdg volt egy olyan k6rd6sem, az kimaradt, hogy hri.ny parkol6t terveznek keritdsen beliil

a Jdgcsarnokhoz, hogy ne a Mrity6sftildi reptil<itdren parkoljanak esetleg, hogyha nagyobb

rendezvdny [esz, vagy pedig esetleg odaszorulnak ki. Mert, hogyha j6l 6rtettem, akkor ezt a

L6gcsavar utc6t mostan6ban nem tudj6k rendbe hozni, mert, hogy ugye tulajdonosi gondok vannak

vele. Ezt drtettem, hogy, hogy ugye ellen6llnak a szomszddok ebben. Ktisztindm sz6pen!



KORDAS ZSUZSANNA
Megint nem mond igazat PolgArmester [r, mert a sziil6k tdbbsdge, azdrl merl, ha neki szabad,

akkor 6n is.

VALAKI - mirkofon n6lktil

Most 0n sdrtegeti a Polg6rmestert! 6rtem...(?)

KORDAS ZSUZSANNA
Mert, mert olyat lrt a cimemre, ami..

KOVACS PETER

Ne besz6ljiink egyszerre, a Htilgyn6l van a sz6!

KORDAS ZSUZSANNA
..ami nem volt val6s. EA mondhatom szebben is, akkor nem vat6sat 6llit. 6 most viszont

sdrtegetett. A sziil6k tdbbsdge nem drti egydbkdnt, hogy mi tdrtdnik, ugyanis 7 ember felmondAsa

vagy 8, mert most m6r 8-16l van sz6, ez dn rigy gondolom, hogy aki volt csoportvezet6 legal6bb, az,

az,legalitbb egy kicsit elgondolkozik azon, hogy ez vezetli hiba. Teh6t ilyen, ilyen nincs, hogy 7

ember ftil6ll,6s azdrt nem drtem az egdszet, mert azt mondja Polgirmester rir, hogy az el6zb vezetd

viszi mag6val az embereket. Az el6zo vezet6, h6t szerintem egy f6l 6vet, ha volt itt, ugyanis 5 6v

alatt, 5 vezetfije volt ennek az intdzmdnynek. Ami szintdn nem hiszem, hogy norm6lis dolog. Es a

mrisik meg, hogy ugye mindenki ezt hangoztatia a Tam6sn6t6l kezdve On is az el<ibb, hogy a

feladat az, hogy biaosits6k a gyermekeknek az ell6t6s6t 6s feliigyeletdt. Hrit, ea lehet igy is ndzni,

de dn mivel a fiam is drintett ebben, 6n azt ndzem, hogy 6 az egy 6v alatt, l3 h6nap alatt, amib6l

levonjuk a kimaradt 3 h6napot, mondjuk l0 h6nap alatt 6 neveldje volt. Egy kdt 6ves gyerek ea

nem bizros, hogy olyan j6l kezeli ezr a helyzetet. vagy ki tudja! Hogy legal6bb egy kicsit ne

tergykdnt tekintstink m6r r6juk, ha lehet. Kdszdndm!

KOVACS PETER

Fiatalember, aztifur fiatalember, fiatalember 6s tlgy a szem0veges fiatalember!

GARDONYI ZSOLT

Grirdonyi Zsolt, M6ria utca. Teljesen mris kdrd6s, hogy a Szilas-patakn6l a Kal6z Biif6.

KO PETER

Igen.

GARDO NYI ZSOLT

Gyakran haszn6lom, mint kisgyerekes apuka aj6tsz6terez6sre, 6s hogy a Biifdb6l, nagyon dubtirg<i,

hangos zene sz6l, 6s egy kicsit ellentdtesnek drzem ed a i lsz66r, illetve az erd<i melletti

reke6ci6s helyszinnel. Es hogy erre van-e valami szabalyoz6s, hogy mi lehet a leghangosabb zene,
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KOVAC P R

Kdszdnjiik szdpen ! Fiatalember, fiatalember, 6s utrina. De 6 m6g nem volt, rigyhogy nevet,
lakcimet kdrndk.

SZENTGY6R GYI ZOLTAN
J6 est6t kiv6nok, Szentgy6rgyi Zoltdn vagyok, a Rrikosi ttr6l. El6szdr is k6t kdszdnetet szeretn6k
mondani 6ndknek. Az els6 a Keriilet fejlesads6drt, azt gondolom, hogy ezt mindannyian l6tjuk,6s
eA tisztelettel, tisztelend6. A m6sodik kdsz6net az az, hogy Ondk itt maradtak 6s benniinket
meghallgattak, hisz', hogyha a m6sik 5 k6pvisel6hdz hasonlitan6m 0n6ket, 6s kimentek volna,
akkor val6sziniileg itt csak besz6lgetndnk egyiitt. Kdszdnjiik sz6pen! Kett<i k6rd6s lenne,

val6sziniileg F6v6rosi Onkorm6nyzatot 6rint6 kdrdds. Az egyik a R6kosi titnak a fehijit6sa. Azt
gondolom, hogy h6t el6g rossz 6llapotban van, viszont ami a Kdrvastt sort6l a R6zsa utc6ig
megtdrtdnt az elmtlt id<iszakba, felijit6s, az a R6kosi rit tdbbi szakasz6ra is j6 lenne, hogyha
alkalmazni tudn6nk. Hogyha ez Kar6csony Gergely fiipolg6rmester trhoz tartozik, akkor nyilvrlLn a

Polg6rmester [r tolm6csol6sdt k6m6m ebben az iigyben. A m6sik kdrdds pedig a lomtalanftrls iigye,
sajnrilom, hogy a k6pvisel6 urak tavoztak, hisz Hollai kdpviset6 rir a Facebook-on azt 6llitotta,
hogy ebben a k6rd6sben - h6t - lobbi-tevdkenysdget folytatott. Nem tudom, az6ta semmi

inform6ci6nk nincs, hogy hogy lesz-e ebben a tdmtlban el6reldp6s iddn, vagy a lomokat 6rizztik
esetlegjdv6 dv kdzepdig. Kdszdndm sz6pen!

Csak akinek nem volt!

29

vagy tilt6s, illetve, hogy ez betarratj6k-e 0n6k? Illetve l6tom, hogy a Napl6s-t6nak a szerencs6s
feltjit6sa kapcs6n is 6piilt egy mrisik dpiilet ott a t6 sarkrin6l, ha lehet ilyet mondanom, amit tal6n,
lehet, hogy rosszul, illetve j6l gondolok, hogy ott ilyen biife, vagy ilyesmi lesz, 6s valahogy tigy
kdpzelem, hogy ez is pont valami hasonl6 zends t6rt6nettel fog j6mi, 6s szeretn6k r6mutatni az
ellentmond6soss6gAra, a termdszetbeni rekedci6nak 6s a t[l hangos basszusnak. K6sz6ndm!

KOVACS PETER

Kdszdnjiik szdpen! Fiatalember, Csobaj utc6b6l, 6s akkor.

FREI MIKLOS
Ndv, cim, kell, megint?

KOVACS PETER

FREI MIKLOS
Tulajdonkdppen volt m6r hasonl6 t6ma a Szentmih6lyi uszod6val kapcsolatos a k6rdds. Teh6t,

mindamellett, hogy nagyon j6, hogy ezt megcsin6lt6k ezeket az uszod6kat, h6t t6nyteg nagyon j6,

kdsz6net 6rte, a parkol6s a gond itt is. Teh6t nyilv6n zdldfeltilet, meg sz6momra is fontos a klima,

meg a ktirnyezet, de h6t ugye ott van egyj6tsz6t6r is az uszoda mellett, nekem is 3 gyerekem van,

miisnak is van tObb gyereke, egyszeriien nem tudunk a gyerekekkel m6r a szomsz6dos utc6kban

sem parkolni. Na most, nyilv6n ez egy olyan kdrdds, amit lehet, hogy itt 6nttk helybol tudj6k a



v6lasa, hogy ak{r van ott valami kis ztild feltilet, parkocska, annak a rov6s6rira nem lehet-e

megoldani, hogy mdg legyen valamennyi parkol6hely annak 6rdekdben, hogy ha m6r az uszoda,

meg a j6tsz6t6r az ott iiti egym6st, gyakorlatilag, 6s van egy koncentr6lt id6szak, amikor 6voda,

iskola uuin mindenki viszi oda a gyereket. Egyszenien ndha lehetetlen meg6llni, 6s ffileg, 6n

risz6edz6sre viszem a gyereket, id6re kell menni, teh6t egy agyr6m az egdsz. De h6t nagyon j6
lenne, hogyha valamit ki tudnrinak erre talelni. Nincs dtletem, teh6t nem is kritik6nak szenom ea a

dolgot, csak, hogy van-e esetleg, volt-e mrir ilyen kdrdds, a Szentmih6lyival kapcsolatban, l6tnak-e

esetleg megold6st rri? Lett volna m6g kdrddsem, igazrindib6l az ellenzeki kdpvisel6k kdzill,

elmentek, ez6rt okafogyott, azt gondolom.

KOVACS PETER

Megirja nekik e-mailben.

FREI MIKLOS
0n ellenzdki?

MZSEI LASZLO
En az vagyok. Papiron !

FREI MIKLOS
ta, j6t lgazsitg szerint volt egy kdrlevdl a ny6r vdg6n, a Polgiirmester, volt, volt, volt, volt egy

kdrlevdl a nyriron a Polg6rmester 0r kiildte 6s a Szatm6ry Krist6f k6pvisel6 irr, amiben ugye az volt,

hogy ellenzdki kdpvisel6k, talan Hollai G6bor, az 6 neve itt elhangzott, sz6val a l€nyeg az, hogy

nem rilltak ki a keriileti [t6pitdsekdrt, 6s h5t. ..

KOVACS PET

Igen!

FREI MIKLOS
Ezt akartam megkdrdezni, hogy mi6rt nem? De h6t mivel nincsenek itt, ezdrt a k6rdds irrelev6ns

KOVACS PETER

Az 0nkorm6nyzat weboldal6n minden kdpvisel6nek az e16rhet6s6ge, e-mail cime, telefonsz6ma

ott van. F6l lehet tenni nekik a k6rd6st. Egy6bkdnt az dn hozz66ll6som szerint nincsen ellenz6ki

k6pvisel6 az onkormrinyzatban, mindenki kormrinyon van, mindenkinek kell tenni a dolg6t. De

bocsinat, ezt csak igy kdzbekdrdeaem, mert a fiatalember m6g szeretne kdrdemi.

CSABA J

K6sztin6,m szdpen az dsszefoglal6t Polg6rmester [rt6l a Zseml6kes tti telekkel kapcsolatban Es

azt ktiltindsen kdszdndm, hogyhaj6l 6rtem, akkor a kertilet gymond a tulajdonosok pirtj n{l hll
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KOVACS PETER

Ezt j6l drrit

KOVACS PETER

Ktiszdndm! Van-e mdg? Molndr N6ra, parancsoljon!

MOLNAR NORA
A Napl6s-t6 mell6 tervezett kiltit6val kapcsolatban szeretndk besz6lni. En szemdly szerint teljesen

t6.lidegennek tartom, 6s teljesen feteslegesnek. Szerintem nem val6 a termdszetbe egy ilyen

iszonyatosan nagy dptilet. De ha m6r egyszet ez tdrtdnik, hogy megdpitik, akkor azt szeretndm

kdmi a magam nevdben, de gondolom, hogy az osszes tdbbi kdrnyezetvdd6 lakos nev6ben, hogy

maxim6lisan vegydk figyelembe azt, hogy, hogy ez egy erd6ben van. Teh6t nem a kertilet ktizepdn,

diszkiviligitrissal, amit szint6n soknak tal6lok itt a Reform6torok terdn. Teh6t borzaszt6an elvakit,

amikor az ember aut6val megy el mellette, az is vakit6. Na, visszat6rve a Napltis+6n61, teh6t, hogy

legyen - amennyire lehet - tdjba illeszked6. Ez az egyik. A m6sik, meg egy kicsit politikaijellegti.

Hogy kivonult a kdpvisel6knek el6g nagy rdsze, ei... J6l l6tja. Ea el tudn6 nekiink mondani, hogy

akkor most iu mi a szab6ly? Mi alapjin sz6lalhatnak meg a polg6rmester ut6n egyes kdpvisel6k,

csakhogy mi is tudjuk! K6sztindml

KOVAC S PETER

Tov6bbi k6rdez6 m6sodik, 6s egyben utols6 a k6rben. Fiatalember. Tess6k j6nni, 6s akkor nevet,

lakcimet tessdk diktdtni, mert On m6g nem k6rdezett.

MIKLO
Bobok Mikl6s, D6br6ce utca 25. Agnesnek a temel6vel kapcsolatos kdrddsdt k6rdezn6m tov6bb,

lehet, hogy nem drtettem a v6laszt, hogy a t6bbi rdsszel, ahol sirok vannak, azokkal mi lesz? Mert

egy id6ben haltottam, hogy lesz valami megkeres6s az 6rdekeltek fel6. En is 6rdekelt vagyok, nem

tudom, hogy tdrt6nt, vagy ttirt6nhet-e valami? Ktiszdntim szdpen !

VACS PE

K6sz6n6m sz6pen! Tov6bbi k6rdez<i... Akkor ezzel a k6rd6seket lez6rjuk. lgyekszem

minden kdrd6sre. Akkor a... Rosszul fogalmaaam val6szfn0leg, vagy a t6rt6nelmi 6

v6lasa adni

tuekintdst ttl
rdviden mondtam el. Amikor p6ly6zati16 c6gnek kellett a pely6zatot megirni, az sem volt k6telez6,

de aj6nlott volt, mert igen bonyolult llami pdlylzat volt. Ugye akkor kellett mindenfdle

sz6mitasokat vdgezni, ftlmdrdst, ilyen h6mennyis€g szimitrist, meg ilyesmit, amit egy norm6l

3l

CSABA JOZSEF

.. ...egyetdrtdsben, hogy az eredeti 6llapotot 6llitsuk vissza. Sz6val ezt k6szdndm, ds az a kdrddsem,

hogy esetleg a F6viros fel6 tudja-e ezt a valamilyen modon jogilag is trimogatni az 0nko rmdnyzat?

llletve, ha a legrosszabb forgat6kdnyv van,6s a F6v6rost nem lehet semmikdpp r6bimi arra, hogy

az eredeti 6llapotot 6llitsa vissza, akkor mennyi ideig van tgymond ez az 6llapot befagyasztva? Ez

a, mikor keriilhet erre sor mag5t6l, termdszetes m6don a feliilvizsg6latara? K6sz6n6m szdpen!



tdrsash6zi kdzds kdpvisel6 nyilv6n nem tud megcsin6lni. De nincsen most 6llami p6ly6zat. Akkor
sem kellett az dnkormanyzati pblydzathoz pily6zatir6. Most sem kell az dnkorm6nyzati
pitlyizathoz pirlyazatir6. A, igen azt igdrtem J6nosnak, hogy akkor beterj esilem azt, hogy lehessen
tlgy is pdlydzni, hogy csak egy l6pcs6h6z feltjit6s6ra. Nem, ez most novemberben lesz a d6nt6s. Es
akkor a jdv6 dvi p|lyhzaton. Az Onkormiinyzat az intlzmdnyvezet6it mindig palylzat ttj6n
vSlasztja ki, b6r erre nem lenne tdrvdnyi ktitelezetts6g mostan6ban. M6r vannak olyan
dnkorm6nyzatok, ahol van pdlytzat, van olyan dnkormdnyzat, ahol nincsen p6ly6zat, nilunk
mindig volt pirlylzat, ds lesz is. 6s nem p6ntekr6l hdtftjre beadand6 vezeti5i p lytnatvan, minr a
Fovrirosi Onkorm6nyzatndLl, hanem nekiink rendes, 30 napos hat6rid6vel meghirdetett,
meghirdetett pilyi,z,at lesz majd. Ha az igazgat6 kitdlti az idejdt, vagy az id6 el6tt elmenne,
fgyhogy Benedek Agnesnek mondom, p lyizhat nyugodtan, rigy, ahogy mriltkor is p6ly6zon
ennek az intdzmdnynek a vezetds6re. HAt az, hogy pletyk6lnak az emberek, azt dn sem tartom j6
dolognak, de ez az emberek velejiroja, ilyenek az emberek. Az Onkorm6nyzat a hivatalos
t6jdkoaat6srit az Onkormrinyzat Facebook-oldal6n megadja, ha ott k6rd6s drkezik, fogunk
viilaszolni ezeke a k6rd6sekre. Ugye az 0t Falu Viadaldn, tobb mindent k6rtek a m6tyiisftildiek,
ennek a jelent6s r6sze megval6sult, a Mdty6sftildi Reptdrrel kapcsolatban k6rt6k a szem6t
elszdllit6siit, ea megoldottuk. A gidres-gtidr6s teriilet, az nem parkol6. Es itt nem nagyon 6rtem a

dolgot, teh6t egyrdsa azt tetszik rillftani, hogy ez egy olyan teriilet, amit vddeni kellene, majd azt
tetszik mondani, hogy az odamen6 emberek 6ltal, a zdldfeliiletet kitaposott gidres-gddrds valamit,
meg betonozzuk le, mert az parkol6nak kellene kialakitani, vagy legalSbb d6zeroljuk el, hogy
norm6lisan lehessen ott parkolni. El kdne ddnteni, hogy mit akarunk. Term6szetv6delmi teriiletet
akarunk, vagy a^ szeretnenk, hogyha az emberek ott szabadjiira tudn6k azokat a dolgokat csin6lni,
amit most csiniilnak. Pdld6ul nordic-walkingozni, vagy ak6r ugye a modellrepiil6kkel repiilni, vagy
ne adj' Isten driftezni, kuty6t sdtiiltatni, vagy b6rmi m6s ilyet. Term6szetv6delmi tertileten kutyrit
s6triltatni sem lehet majd. En nem javaslom. 6n nem l6tom azt az igdnyt, hogy itt birkinek
v6ltoaatisi igdnye lenne a teriiletnek a bedpitdsdre, ds amig ilyen ig6ny nincs, addig szerintem

ftil6sleges ez ii gyben vdltoztatni.

BENEDEK AGNES - mikrofon ndlktil (nem 6(eni tisztan)

...rosszabb id6re ta(ogatja... (?) ...hogy ezt a Mety6sfttldi Repteret, ez rosszabb id6re tartogatja
(?)... Mit jelent? Elad6st esetleg...(?)

KOVACS PETER

Befejeae a kdrd6s6t, Agnes? Mert akkor v6laszoln6k 16, me( a... Ha nem tal6lt a k6rd6sdre

v6laszt, annak is van oka. A mag6nrit, az Ujszlsz utca 45/B. teriilete mag6ntertilet, 6s ez a teriilet,

e2... Ennyire tetszik a v6laszom, Agnes, hogy tetszik rajta nevetni?

EGY HOLCY
Mdg nem fejezte be!
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EGY UR

Ne csin6lja mrir!

KOVACS PETER

Nem tudok mindenkinek irgy l6tszik j6t tenni. Igyekszeml Tehrit a magriLnirt , az lJ:szfusz utca 45t8.

az egdsz terillet mag6nterUlet. Maguk a lak6snak hasm6lt teriiletek is magantulajdonok. Osztatlan

ktizbs tulajdonban van, ds osztatlan kdzds tulajdonrdszt adnak ds vesznek. igy a kdaeriilet szimrira

megnyitott teriiletek is mag6ntertiletek, annak a tulajdonosa az egyik teriileten lev<i, talSn dtterem

vagy kiftizde, vagy valami ilyesmi tulajdonosa. Nyilv6n a tulajdonosnak kell karbantartani ezeket

az utakat,6s annak a bej6rhat6s6git biaositani. Amennyire 6n tudom, a tulajdonos ezt a
ktitelezetts6gdt nem l6tja el, nem is akarja ell6tni, ellenben az Onkormiinyzat szim ta eladn6 a

ktizteri.iletnek hasm6lt teriiletet. Szerintem az Onkorm6nyzatnak nem 6rdeke, hogy kdzertiletet

v6sdLroljon. Az a teriilet, ahol most a J6gcsamok dp0l, azon a J6gcsamoka ea a mag6nutat ttibb

fel6l is meg lehet kdzeliteni, meg lehet ktizeliteni az lJlszbsz utca fel6l is 6s meg lehet kdzeliteni a

L6gcsavar utca fel6l is. Parkol6, amennyire 6n tudom, annyi dpiil, amennyit az dpltdsi engeddlyben

el<iirtak, ugye ez szigoru szab6lyok alapj6n van, egy sportl6tesitmenyndl nagyon sok parkol6t kell

6piteni. Mivel nem a keriileti Onkormrinyzat az 6pit6shat6s6g ebben a k6rd6sben, m6r 6n fejb6l

nem tudom, egydbkdnt isjegyz6i hat6sk6r lenne, de majd ut6najdrok, hogy h6ny darab parkol6 fog

dpiitni a Jdgcsamokhoz. A ,,rosszabb id6ke tartogatjuk", ez egy sz6l6s, olyan, mint a ,,csal6di

eziisf'. A Bdlcs6ddvel kapcsolatban, mint ahogy m6r elmondtam, most elmondom m6g egyszer.

Ugye nyilik egy ij b6lcs<ide, annak a vezet6je egy olyan htilgy, akij6l ismeri azokat, akikkel egyiitt

dolgozott. Es ezek ktiziil j6 ndh6nyan elmennek innen. Ea el6re lehetett tudni, term6szetesen jobb

lett volna, hogyha a dolgoz6k hamarabb jelentik be, hogy 6k el kiv6nnak menni, illetve mikor

kiv6nnak elmenni. En informaci6im szerint jdv6 dv elej6n nyilik ez a bdlcs6de. Teh6t joggal

szamithatott arra azigazgat6, hogy egy6bk6nt marad, egy6bkdnt l0 6ve ugyanaz a B6lcs6ddnek az

igazgat6ja. A rdszintdzmdnynek a vezet6i v6ltoAak. Ugye a rdszintdzmdny vezet6kel ugye az

intdzmdnyvezet<i nevezi ki. Int6zm6nyvezet6 asszony elmondta, hogy itt volt ttibb alkalommal is

t6veddse, legalSbb bel6tta a tdved6s6t ez iigyben' En ea becs0l6m mindenkiben.

EGY HOLGY- mikrofon n6 lkiil
Egyetlen kdrd6sem lenne, hogy tiirtinik majd kivizsg6l6s az iigyben, hogy Int6zmdnyvezet6

asszony alkalmas, nem alkalmas, hib6zott, nem hib6zou, ..'(?)

KOVAC S PTEER

Ma, Magyarorsz6gon senkinek nem lehet azt megtiltani, hogy a munkahely6t elhagyja,6s m6shova

menjen. Remdlem, nem ezt javasolja! ... A panaszokat van egy, van egy rend, amit a panaszok

kivizsg6l6s6n6l van, minden panaszt, dn rigy tudom, az onkormiinyzat int6zmdnye kivizsg6l. A

Kal6z.. a Kal6z btif6vel kapcsolatban dn voltam kint, val6ban van zene, nekem nem tiint

hangosnak, de lehet, hogy dn akkor voltam, amikor nem volt annyira hangos. Besz6lek majd az

dnkorm6nyzati dpiilet b6rl<ijdvel, hogy h6t nyilv6n ez az6rt m6giscsak egy reke6ci6s teriilet,

lehet6leg ne b6mbiiltesse a,,basszust". ugy tetszett tal6n fogalmazni. A Napl6s+6n61 hason16 biif6

6s WC 6piilet lesz. Teh6t ugye ott is lesz nyilv6nos illemhely. Aminek kiitelez6 a nyitva tartisa.
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lJgye ezdrt csiniilta az eg6szet az Onkorm6nyzat, hogy legyen ezen a teriileten, ugyanrigy, ahogy a
Kal6z Biif6n6t is van ugye nyilv6nos iltemhely, 6,s azt a Kal6z biifdsek iizemeltetik, k6telez6
jelleggel, kdtelez6 nyitva tartrissal, ugyanez lesz a Napl6s-t6n6l is. P6lyrizatot i( ki az

0nkorm6nyzat, mind a k6t esetben a b6rl6sre. Amennyire dn tudom, a Napl6s+6n61 nem a Kal6z
Biifesek nye(ek, hanem valami m6s iizemeltet6 van ebben az iigyben. ...De 6n fogok beszdlni a

Pichler Robival, ftil fogom hivni, 6s elmondom neki. De nyugodtan hivatkozzon 16, egy
k0zmeghallgatason dn azI ig6rtem, hogy hangos zene nem lehet. Szentgydrgyvdlgyi Zoltin tr, a

Rdkosi ritr6l, elndz6st, Szentgydrgyi Zoltin, a, ja... a Szentgydrgyvdlgyi az a polgtirmester,

bocs6nat! A Rrikosi [t fehij itasa, ugye a R6kosi ritnak a meg, meg minden fiiritnak a fiiltjitrisa,
amely kdztissdgi kdzlekeddsseljrir, az a F6v6rosi Onkorm6nyzatnak a feladata. Tehrit nekik kellene

csin6lni. A R6kosi utat azdrt csindlja a keriileti OnkormSnyzat. azt a szakaszt, amit tetszett emliteni,
a R6zsa ds a KSrvastt sor k6ztitt, mert egy eur6pai uni6s VEKOP-os p6ly6zatb6l p6nzt nyerttink a

ker6kpiirsriv kialakit6s6ra. Ezdrt sz6lesitettiik is a kdztertiletet. Es ha m6r nekifogtunk ennek a
teriiletnek, akkor m6r a r6gen meglev6 csapaddk csatorna hirinyt is orvosolta az Onkormrinyzat.

llletve orvosolja jelenleg is, mert ezt csin6ljuk most dppen. Teh6t a csapaddk-csatom6nak a - h6t

fgymond - sajtol6sos technol6gi6val val6 dpitdssel van, nem ezt tervezliik, de sajnos a

ktizmiivezet6kek olyan siiriin vannak ott, ellentdtben azzal, ami a hivatalos kdzmiinyilv6ntart6sban
van, hogy m6s megold6st nem tudtunk tal6lni, ezdrt htz6dik ennek a teriiletnek az dpitdse. De

remdlem, a vdgeredm6ny sz6p lesz. A tov6bbi r6sa a F6vrirosi 0nkormainyzatnak kellene

csindlnia. Azt tudjuk, hogy meddig biztosan nem fognak hozz6nyilni. Ugye a f6virosi
Onkorm6nyzat ddnt6tt an6l, b6r megk6rdezt6k a keriileteket, 6n is javaslatot tettem, ha j6l
eml6kszem l8 darab rltnak a fehij itas6ra, ebb6l 0, azaz nulla darabot szeretne a F6v6rosi

Onkorm6nyzat 2024-ig ftihijitani. Mi tdbb, kdt, m6r etkezdett beruhriz6st, a R6zsa utca, 6s a Magt6r

utca beruhdz6sAt is megakad6lyoaa a F6polg6rmester, illetve ut6na a F6v6rosi Kdzg1,ril6s.

Ugyhogy az sem lesz ftihij itva itt. Remdlem, legal6bb ebben a kdt utc6ban a korm6nyzat segit majd

nektink. Lomtalanitdssal kapcsolatban. Ugye ez megint egy nagyon 6rdekes k6rd6s. Ugye a

F6v6rosi Kdzteriiletfenntart6 Zrt., aki a F6vdrosi Onkorm6nyzat tulajdon6ban lev6 c6g, ana

hivatkozik, hogy a COVID-j6rv6ny veszdlyhelyzeti idejdben nem tudtak lomtalanit6st szervezni,

ez val6 igaz. Ellenben a XVl. kerillet el6re megbesz6lt id<ipontja pont a j6rv6nyvesz6ly-helyzet

ut6n lett volna. Ennek ellen6re az FKF nem csin6lta meg a felfijit6st, illewe bocs6nat, a

lomtalanit6st. Tdbb, mindenfdle javaslatuk volt, rengetegszer t6rgyaltam veliik, el6szdr

augusztusra igdrtdk, hogy tal6n p6tolj6k, az augusztus 20-ai iinnepsdg sordn, maid ezt az igdretiiket

nem tudt6k bev6ttani. Most azt mondjek, hogy novemberben gyiijt6pontos gyfijt6st szerveznek a

keriiletben. Tal6n. Ez arr6l sz6l, hogy egy meghatiirozott helyre a keriileti lak6k elvihetik a

lomjaikat, 6s akkor azt, mint tudom dn, 5 napig, vagy 7 napig ott leadhatj6k. Lakcimk6rty6val, meg

miegym6ssal egyiitt a lomjaikat. Gondolom valami korl6tozis is lesz, hogy mennyivel tal6n, de a

hivatalos inform6ci6t m6g v6rjuk ez iigyben. Azt is igdrt6k, hogy akkor j dv<ire cserdbe azert, meft

kimaradt id6n a Kertilet, jdv6re majd veliink kezdenek ds m6r febru6rban lesz a normiilis , hbzhoz

men6 lomtalanitls. Aztdn ea megv6ltoaaft6k, m6rciusra. Most m6rcius vdgdndl tartunk, nem

tudom, mi lesz a v6geredm6ny, mert hivatalos 6ll6spontot m6g ez tigyben szint6n nem kaptunk.

Szentmihrilyi uszod6n6l van val6ban parkol6si probl6ma, de az mag n, csak kdzvetleniil a

j6tsz6tdm6l, 6s az uszod6n6l. Ugye annak idej6n, amikor az 5nkorminyzat dpitette az uszod6t,
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akkor a, gondolt erre, ds a Segesv6r utca fel0jit6s6n6l, a Segesv6r utca egyik oldala v6gig parkol6,
r6adiisul mer6leges parko16. Teh6t viszonylag sokan elfdmek. Ellenben aj6tsz6t6rt6l, mondjuk egy
l0 mdterrel ftiljebb, mrir nem nagyon parkolnak az emberek. Arra pedig van parkol6, csak kellene,
mondjuk egy l5-20-25-30-50- 100 mdtert s6t6lni a jltsz6tdrigvagy az uszod6ig. Z6r6jelbe jegyzem
meg, nem mindig van parkol6 kdpes 6llapotban a parkol6, mert ugye ott a KEV-METRO
Teniszprily6k el6tti rdszt nem nagyon tartja karban a KEV-METRO, sem aj6rd6t, sem a parkol6t.
K6nyelenek lesziink mi megcsin6lni majd ezt a dolgot helyette, de arra eg6szen fiil, a Csdm6ri fltig
parkol6k vannak, mer6leges parkol6k. Javaslom, hogy ott pr6b6ljanak majd keresni parkol6helyet.
0gy n6z ki, mintha ztildfeltilet lenne, mert szdpen kin6ne a fii, meg minden egy6b, de az parkol6.
Napl6s-tavi kiltit6. A napkis-tavi kil6t6t a Pilisi Parkerd<i dpiti, szerintem nem kelljobb, mint aki a
kdmyezetbe ill6 kil6t6kat tud 6plteni, mint maga az erdrigondnok. Az erd6t kezel6, Pilisi Parkerd6.
Ez a kil6t6 egy faszerkezetii kil6t6 lesz, kifejezetten erre a tertiletre tervezve. A Pilisi Parkerd6
elmond6sa szerint remektil illeszkedik a k6m yezel6be,6s az 6 elmond6suk szerint az dsszes ilyen,
ahol 6k kil6t6t dpitettek, az erd6 teriileteken, azok nagyon ndpszeriiek voltak, 6s a lak6k nagyon
pozitivan fogadt6k ea a kit6t6kat. Remdljtik itt is ez lesz! H6t, hogy a k6pvisel6k midrt vonultak
ki? Ez egy szabad orszig, k6rem, teh6t b6rki, bfrmit csin6lhat. Ami6ta 6n az eszemet tudom, a

kdzmeghallgat6son, 6s az6rt ugye '90 6ta vagyok k6pvisel6, az mindig igy ajlott, hogy a lak6k
k6rdeznek, ds az Onkorm6nyzat megv6lasztott vezet6je v6laszol ezekre a k6rd6sekre. A k6pvisel6k
az6rt vannak itt, mert ez egy k6pvisel6-testtileti iilds. Es a k6pvisel6-testtileti iil6sre, amennyire 6n

tudom, a kdpvisel6knek, h6tjoga, lehet<is6ge mindenk6ppen, dejoga van, vagy ak6r kdtelezettsdge

is, hogy elmenjen a kdpvisel6-testiileti iildsre ds ott r6szt vegyen. Vannak olyanok, akik ea
m6skdnt gondolj6k, de mondom m6g egyszer, ez egy szabad orsz6g. Homok6ra, D6brdce utc6b6l

kdrdezte. A Sashalmi temet6. Ugye a Sashalmi temet6t az Onkorm6nyzat nagyon rdg6ta 6rusitja.

Senki nem akarja egyel6re megvenni, mert a feltdtelekben benne van az, hogy az esetleg ott
meglevri csontokat, mert ugye annak idejdn, a '70-es 6vekben, vagy lehet, hogy m6r a '60-as

dvekben ftilsz6moltek ezt a temet6t, tehirt az mir nem temet6. Elvileg az ottani szab6lyok, vagy

akkori szab6lyoknak megfelel<ien 6rtesitettdk is az embereket, ezt tudom, mert sziileimet is

drtesitettdk, 6k is drintettek ott, igy 6n is 6rintett vagyok ott. Annak idej6n ugye meg kellett volna

v6ltani a csontok ittsz llit{sirt, ezzel nagyon kevesen 6ltek, 6s az akkori szab6lyoknak megfelel6en

eld6zer6lt6k a temet6t. Az Onkorm6nyzat fgy 6rt6kesiti ezt a teriiletet, hogy amennyiben ott

csontokat tal6lnak, aa a kegyeleti szab6lynak megfelel6en kell elvinni. Ea nem jelenti azt, hogy

tudn6k 6k, hogy kinek van ott ahozzi*atoz6ja, tehAt egy kdzds sirba fogi6k temetni majd ezeket a

csontokat. Amennyiben lesz valaki, aki megv6s6rolja ezt a teriiletet. Ugye ennek a teriiletnek van

egy olyan r6sze, ahova zsid6kat temettek annak idejdn. Annak idejdn 6n, mdg Csomor Ervinnel,

amikor mdg alpolg6rmester volt, voltunk a... Hogy hivt6k a fiatalembert? Zoltai Guszt6vn6l, aki

akkor a magyarorszAgi, vagy a MAZSIHISZ elndke volt, 6s trirgyaltunk err6l a k6rddsr6l. 6 azt

rillitotta, hogy ez a Zsid6 Hitkdzsdg tulajdona ez a tertilet. Err6l tulajdoni lapot megmutatni nem

tudott, nyilvrinval6an nem volt a, meg most sem a Zsid6 Hitkdzsdgnek a tulajdona, mindenesetre

6n azt ig'rtem neki, ds ezt az fg6retemet 6n tartom, hogy azon a teriileten, melyet <jk megieldltek,

azon a tertileten az onkormanyzat azt a teriiletet nem 6rt6kesiti, ott parkot, 6s ahogy dn en ig,rtem
egydbk6nt a vilasa6knak, emldkparkot fogunk ldtesiteni ezen a teriileten. A kdrddsek elfogyak.
Nagyon sz6pen kdszdndm, hogy elj6ttek a mai kdzmeghallgatrisra! Ha m6g valakinek lenen, utana
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szemdlyesen, nyugodtan kerdezzen 6s fogok r5 v6laszolni, de a mai testiileti iil6st berekesztem.

Kdszdndm a r6szv6telt minden k6pvisel6nek!

Jelen jegyz6ktinyr, lezhrisira 18:45-kor keriilt sor.

kmf.

dr. Csomor Ervin
jegz6

P6ter
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